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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 20. pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 19. februára 2025 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, Ing. Miroslav Baran, Július 

Obernauer, Ing. arch. Ján Králik 

 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

Mgr. Tomáš Turňa, PhDr. Petra Dzurmanová, PhD Matej Garaj, Milan Palovčík 

 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár, Matej Garaj, doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD. IWE, Ing. Miroslav Fašang 

 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

 

OSPRAVEDLNENÍ 

Mgr. Andrej Barančok, Bc. Ľubica Štugnerová, MA. 

 

 

OSTATNÍ PRÍTOMNÍ 

Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

Rokovanie viedol: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

 

 

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2025/1314 19.2.2025 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Kolegyne, kolegovia, ak dovolíte, tak by sme, začali by sme. Poprosím vás už, začali by sme. 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s §  13, ods.  4, písmeno a zákona číslo 369/1990 

zbierky otváram 20. pracovné zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna konané vo 

volebnom období 2022-2026. Dnešné zasadnutie Mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s 

ustanovením §  12, ods.  1 zákona o obecnom zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci Mestského 

zastupiteľstva s platným mandátom. Z 18 poslancov je prítomných 15 poslancov, preto vyhlasujem 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 

rokovania sa ospravedlnili pán poslanec Barančok a pani poslankyňa Štugnerová. Dovoľte mi, aby 

som na dnešnom zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov 

Mestského zastupiteľstva, ako aj pani hlavnú kontrolórku mesta, prednostku MsÚ, vedúcich 

odborov, riaditeľa príspevkov organizácie, konateľa obchodnej spoločnosti, prítomných 

predstaviteľov štátnej správy, zástupcov médií, prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných 

občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, týmto považujem zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za otvorené.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím hlasovanie za. Kolega Auxt ešte. Jožko, 

dobre. Dobre, v poriadku.“  

Hlasovanie číslo: 1 

Bod číslo: 2.) 

Skúška hlasovacieho zariadenia - ZA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hlasovanie proti, poprosím. Ďakujem, v poriadku.“  
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Hlasovanie číslo: 2 

Bod číslo: 2.) 

Skúška hlasovacieho zariadenia - PROTI 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  14 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A ešte hlasovanie zdržal sa, poprosím. Dobre. Ďakujem pekne. Všetko nám funguje.“  

Hlasovanie číslo: 3 

Bod číslo: 2.) 

Skúška hlasovacieho zariadenia – ZDRŽAL SA 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  14 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ideme k procedurálnym otázkam, schváleniu programu rokovania. Program rokovania vám bol 

doručený písomne spolu s pozvánkou. V programe navrhujem tieto zmeny a doplnky. Doplniť bod 

10.2 Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Mestský hotel Ďumbier, obchodná 

spoločnosť s.r.o. Brezno. Doplniť bod 14.3 zmeny v komisii Mestského zastupiteľstva pre školstvo. 

Máte, áno, doplniť bod 10.2, 14.3 zmeny v komisii Mestského zastupiteľstva pre školstvo a stiahnuť 

z rokovania bod 16.3 podanie žiadosti o poskytnutie príspevku z Fondu na podporu športu na 

projekt Modernizácia plavárne Brezno. Sú ešte nejaké pripomienky, doplnenie programu? Ak nie 

sú pripomienky, dávam hlasovať, kto je za, aby sa dnešné zasadnutie riadilo programom aj s 

uvedenými doplneniami a zmenami. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“  



4 z 73 

 

1. Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2. Skúška hlasovacieho zariadenia 

3. Procedurálne otázky 

4. Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.01.2025 

Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno  

 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o záväzných častiach ÚZEMNÉHO PLÁNU 

MESTA BREZNA  
 Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

 Spracoval: Ing. Barbora Halásová, architektka mesta  

 

6 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 08/2015 -Prevádzkový poriadok pohrebísk na 

území mesta Brezno v znení dodatkov VZN - 09/2016 , VZN - 07/2017, VZN- 

03/2020, VZN - 01/2021 a VZN- 01/2024 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Technické služby mesta Brezno zastúpené Ing. Lukášom Jeremiášom, riaditeľom TS 

 

 

7 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné na-

riadenie č. VZN-13/2024 Trhový poriadok Trhoviska na Ul. ČSA v Brezne. 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor  služieb občanom a vnútornej správy zastúpený  vedúcou odboru Mgr. Barborou Černá-

kovou 

 

8 Majetkové záležitosti 

8.1 Odkúpenie  bytu č. 33 na 3 p. v bytovom dome súpisné číslo: 1789, nachádzajúceho sa 

na Mládežníckej ulici vchod č. 6  v  Brezne, od predávajúcich: Ferková Šarlota, bytom:, 

Valaská a Ferko Tomáš, bytom Valaská 

 

8.2  Odkúpenie  bytu č. 49 na 5 p. v bytovom dome súpisné číslo: 1789, nachádzajúceho sa 

na Mládežníckej ulici vchod č. 6  v  Brezne, od predávajúceho: Lupták Jaroslav, bytom 

Banská Bystrica   

 

8.3 Odkúpenie  bytu č. 27 na 3 p. v bytovom dome súpisné číslo: 1789, nachádzajúceho sa 

na Mládežníckej ulici vchod č. 6  v  Brezne,  od predávajúcej: Renáta Harvanová, bytom: 

Brezno 

 

8.4 Odkúpenie  bytu č. 35 na 3 p. v bytovom dome súpisné číslo: 1789, nachádzajúceho sa 

na Mládežníckej ulici vchod č. 6  v  Brezne,  od predávajúcej: Valentína Pušková, by-

tom:, Brezno 
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8.5 Odkúpenie  bytu č. 24 na 3 p. v bytovom dome súpisné číslo: 1789, nachádzajúceho sa 

na Mládežníckej ulici vchod č. 6  v  Brezne,  od predávajúceho: Michal Svinčák, bytom 

Brezno 

 

8.6 Žiadosť Pavla Remiara, bytom Brezno a Stanislavy Remiarovej, bytom Liptovský Mi-

kuláš, o uzatvorenie zmluvy o  zriadení vecného bremena na pozemok mesta, na ulici 

Podkoreňová 

 

8.7 Schválenie zmeny uznesenia č. 215/2024, ktorým Mestské zastupiteľstvo  mesta Brezno  

schválilo predaj nehnuteľného majetku  - pozemkov v k. ú.  Brezno, lokalita Mlynná,  

do vlastníctva Ing. Ľubomíra Vaňa a Prof. Ing. Anny Vaňovej, PhD. 

 
Predkladá JUDr. Lenka Klimanová, Odbor právny Mestského úradu Brezno   

Spracoval:  Odbor právny Mestského úradu Brezno zastúpený vedúcou odboru JUDr. Lenkou Klima-

novou 

 

9 Správa o zmenách rozpočtu od 01. 11.2024 – 31.12.2024 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou odboru  

Ing. Ruženou Šefrankovou 

 

 

10  Dotácie  

10.1 Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou Brezno, 

n .o 

10.2. Poskytnutie dotácie pre Mestský hotel Ďumbier s.r.o. Brezno 

Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 

 

 

11 Rozpočet mesta Brezna na rok 2025 – návrh na I. zmenu 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou odboru  

Ing. Ruženou Šefrankovou 

 

 

12 Správy hlavnej kontrolórky 

12.1 Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta  v roku 2024 
   Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

12.2 Správa z vykonanej  kontroly vybavovania  a prešetrovania sťažností za rok   2024 

Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

12.3. Správa o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta Brezna 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
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12.4. Správa o výsledku kontroly prevodov vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, kto-

rého všeobecná hodnota prevýšila 20 000 eur. 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

13 Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2024 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval:     Mgr. Ladislav Majer, náčelník Mestskej polície Brezno 

 

14 Zmeny v komisiách 

   14.1. Zmeny v komisii pre kultúru pri MsZ mesta Brezna 

Predkladá: Mgr. Andrej Barančok, predseda Komisie pre kultúru pri MsZ mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou 

 

14.2 Zmeny v komisii pre verejný poriadok pri MsZ mesta Brezna 

Predkladá: Erik Duhan, predseda Komisie pre verejný poriadok pri MsZ mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou 

 

14.3. Návrh na zmeny v komisii MsZ  mesta Brezna pre školstvo 
Predkladá: Mgr. Daniel Struhár, predseda Komisie pre školstvo pri MsZ mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostky Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou 

 

15 Navýšenie úveru zo ŠFRB pre Nájomný bytový dom ul. Brezno – Mazorníkovo z dôvodu 

úpravy výšky DPH 

15.1 Preverenie podmienok prijatia úveru – ŠFRB 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 

15.2. Nájomný bytový dom ul. MPČĽ Brezno – Mazorníkovo, zmena uznesenia č. 

97/2021 zo dňa 26. 05. 2021 a 92/2023 zo dňa 18. 04. 2023 z dôvodu úpravy 

výšky DPH,   
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor investičný Mestského úradu Brezno, zastúpený poverenou vedúcou odboru  

Ing. Veronikou Boháčikovou, PhD. 

 15.3. Návrh na prijatie úveru zo ŠFRB 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a správy majetku Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru  Ing. Ruženou Šefrankovou 

 

16 Rôzne 

16.1 Nákup malotraktora s mulčovačom s podporou dotácie z Envirofondu 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor riadenia projektov zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou Šimkovičovou 

 

16.2 Podanie žiadosti o NFP na projekt "Znižovanie množstva ZKO v Brezne" 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor riadenia projektov zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou Šimkovičovou  
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16.4. Schválenie Plánu obnovy verejného vodovodu Brezno-Rohozná 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor investičný Mestského úradu Brezno, zastúpený poverenou vedúcou odboru  

Ing. Veronikou Boháčikovou, PhD. 

 

16.5. Schválenie Plánu obnovy verejného vodovodu Brezno, časť Rohozná - Paseky 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor investičný Mestského úradu Brezno, zastúpený poverenou vedúcou odboru  

Ing. Veronikou Boháčikovou, PhD. 

 

16.6. Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o   

činnosti komisií 

17 Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej organizá-

cie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto Brezno majetkovú 

účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 

18 Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

19 Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

Hlasovanie číslo: 4 

Bod číslo: 3.) 

Procedurálne otázky  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Z 15 prítomných, 15 za. Konštatujem, že program rokovania bol schválený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie. So zreteľom na prerokované správy odporúčam 

Mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení, pani poslankyňa Donovalová, pán 

poslanec Palovčík, pán poslanec Ambros. Má niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce 

návrhy? Ak nie, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Hlasovanie číslo: 5 

Bod číslo: 3.) 

Procedurálne otázky  - návrhová – Donovalová, Ambros, Palovčík 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Kolegovia už zaujali svoje miesto. 

Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva, 

pána poslanca Barana a pána poslanca Ridzoňa. Si sa najviac usmial zo všetkých v rade. No 

ďakujem. Zapísaním uznesení a vypracovaním zápisnice poverujem pani magisterku Janku 

Štulajterovú, asistentku prednostky mestského úradu. Tiež vás informujem o podpise zápisnice zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva z 11. decembra 2024, kde poslanci, pani poslankyňa 

Štugnerová, pán poslanec Ambros, podpísali zápisnicu bez výhrad.“  

 

K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.01.2025 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k programu rokovania. Pod bodom 4 máme Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 31.  januáru 2025. Predkladá pani prednostka. Tiež materiál 

spracoval útvar prednostu. Nech sa páči, môžeš, pani prednostka.“  

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka MÚ Brezno)  

„Dobrý deň. Vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážené panie poslankyne, páni 

poslanci, vážení prítomní. Týmto vám predkladám Správu o plnení Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna k 31.  januáru 2025, v ktorej konštatujem, že 28 uznesení Mestského zastupiteľstva bolo 

splnených a 2 uznesenia Mestského zastupiteľstva z roku 2024 rušíme. To je všetko z mojej strany.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči, k týmto bodom, k tomuto bodu. Ak nikto 

do rozpravy, rozpravu končím. Poprosím návrhovú, nech sa páči.“  

Návrhová komisia  

„Zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie Správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva k 31. 1. 2025 a aj splnenie uznesení ďalej, ako je uvedené v texte a zároveň zrušilo 

uznesenia Mestského zastupiteľstva, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Sú pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy k tomuto? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu, nech sa páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

1.1 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.01.2025 

 

1.2 Splnenie uznesení  

 

1. Uznesenie MsZ. 29/2020 zo dňa 12.02.2020 

2. Uznesenie MsZ č. 167/2020 zo dňa 16.09.2020 

3. Uznesenie MsZ č. 12/2024 zo dňa 26.02.2024 

4. Uznesenie MsZ  č. 65/2024 zo dňa 29.05.2024. 

5. Uznesenie MsZ č. 66/2024 zo dňa 29.05.2024 

6. Uznesenie MsZ č. 113/2024 zo dňa 18.09.2024 

7. Uznesenie MsZ č. 114/2024 zo dňa 18.09.2024 

8. Uznesenie MsZ č. 116/2024 zo dňa 18.09.2024 

9. Uznesenie MsZ č. 117/2024 zo dňa 18.09.2024 

10. Uznesenie MsZ č. 118/2024 zo dňa 18.09.2024 

11. Uznesenie MsZ č. 135/2024 zo dňa 13.11.2024 

12. Uznesenie MsZ č. 142/2024 zo dňa 13.11.2024 

13. Uznesenie MsZ č. 146/2024 zo dňa 13.11.2024 

14. Uznesenie MsZ č. 148/2024 zo dňa 13.11.2024 

15. Uznesenie MsZ č. 150/2024 zo dňa 13.11.2024 

16. Uznesenie MsZ č. 158/2024 zo dňa 13.11.2024 

17. Uznesenie MsZ č. 1702024 zo dňa 13.11.2024 

18. Uznesenie MsZ č. 172/2024 zo dňa 13.11.2024 

19. Uznesenie MsZ č. 181/2024 zo dňa 13.11.2024 

20. Uznesenie MsZ č. 182/2024 zo dňa 13.11.2024 

21. Uznesenie MsZ č. 183/2024 zo dňa 13.11.2024 

22. Uznesenie MSZ č. 196/2024 zo dňa 13.11.2024 

23. Uznesenie MsZ č. 200/2024 zo dňa 11.12.2024 

24. Uznesenie MsZ č. 204/2024 zo dňa 11.12.2024 

25. Uznesenie MsZ č. 205/2024 zo dňa 11.12.2024 
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26. Uznesenie MsZ č. 217/2024 zo dňa 11.12.2024 

27. Uznesenie MsZ č. 221/2024 zo dňa 11.12.2024 

28. Uznesenie MsZ č. 223/2024 zo dňa 11.12.2024 

 

 

II/ Zrušilo uznesenia MsZ 

 

1. Uznesenie MsZ č. 244/2023 zo dňa 13.12.2024 

2. Uznesenie MsZ č. 122/2024 zo dňa 18.09.2024 

Hlasovanie číslo: 6 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 5/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o záväzných častiach ÚZEMNÉHO 

PLÁNU MESTA BREZNA  

 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 5. Tým je Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o záväzných častiach 

Územného plánu mesta Brezna. Predkladám ja, spracoval architekt, spracovala architektka mesta, 

pani Ing. Barborka Halásová. Nech sa páči uviesť materiál, potom doplním. Môžte.“  

Ing. Barbora Halásová (architektka mesta Brezno)  

„Ďakujem. Vážený pán primátor, vážený panie poslankyne, páni poslanci, vážení prítomní, 

predkladám vám na schválenie Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o záväzných častiach 

Územného plánu mesta. Proces obstarávania bol zahájený v zmysle stavebného zákona č.  50 z 

roku 76. Pre obstarávanie Územného plánu mesta bol stanovený postup v zmysle §  19 a 
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stavebného zákona, podľa ktorého sa po prípravných prácach zabezpečilo vypracovanie 

prieskumov a rozborov zadania konceptu a následne návrhu územného plánu. Územný plán 

povinne podliehal aj procesu posudzovania vplyvov na životné prostredie v zmysle zákona 24 z 

roku 2006. Od roku 2019 sme prešli všetkými spomínanými krokmi až po súhlasné stanovisko k 

obsahu a postupu spracovania a vyhodnotenia pripomienok Regionálneho úradu pre územné 

plánovanie a výstavbu v Banskej Bystrici podľa §  25. Tým bola splnená podmienka predloženia 

územného plánu na schválenie Mestskému zastupiteľstvu. Záväzná časť územného plánu sa 

vyhlasuje všeobecne záväzným nariadením. Uvedené Všeobecne záväzné nariadenie o záväzných 

častiach Územného plánu mesta bolo vyvesené na úradnej tabuli od 31. januára, z 10. februára v 

roku 2025. Počas 10 dňovej lehoty na podanie podmienok bolo na úrad doručené, boli doručené 3 

pripomienky, avšak v súlade s metodickým usmernením Ministerstva dopravy, výstavby a 

regionálneho rozvoja Slovenskej republiky z roku 2015 pri schvaľovaní všeobecne záväzného 

nariadenia nemajú byť schvaľované žiadne úpravy, inak by bol územný plán v celom rozsahu 

neplatný. Preto sme uvedené pripomienky neakceptovali. Tak ako VZN-ko bolo pripravené, 

zverejnené, je vám teraz predložené na schválenie. Za mňa všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ja vám poviem, 5 rokov naozaj nám trvalo spracovať tento dokument a 

ja ďakujem aj kolegyni, aj všetkým vám, ktorí ste sa zapájali do tvorby územného plánu, kde v 

podstate až desiatky, desiatky inštitúcií, niektoré aj boli spomenuté, sa vyjadrovali k samotnému 

spracovaniu a samozrejme prebehli diskusie aj tu v tejto miestnosti s obyvateľmi k jednotlivým 

častiam ich požiadaviek a treba povedať, že ešte individuálne sa prerokovali opäť desiatky žiadostí 

k územnému plánu, ktoré mali v prvom rade obyvatelia nášho mesta. Snažili sme sa samozrejme, 

aby ten výstup a výsledok bol čo najlepší, ale samozrejme nevieme vyhovieť všetkým. To sa ani 

nedá, pretože veľakrát sme sa stretávali so situáciami, že v podstate 1 žiadosť žiadateľa odporovala 

tej druhej, poviem, iného žiadateľa, resp. že boli v kolízii. Aj takéto veci sme sa snažili riešiť, ale v 

prvom rade na odbornom základe, čo bolo aj potom výstupom do samotného územného plánu. V 

podstate aj toto sme si spoločne prerokovali na pracovnom stretnutí, kolegyne, kolegovia dokonca 

opakovane a ja verím, že aj tento územný plán, keďže je tam veľká časť venovaná práve rozvoju 

nášho mesta, bude pre mesto a obyvateľov prospešný a zabezpečí hlavne budúce roky rozvoj na 

našom území. Nech sa páči a otváram diskusiu. Poprosím aj zástupcov komisií, aby bolo zrejmé, 

že toto bolo, myslím aj viackrát prerokované určite v komisii rozvoja, ale asi aj finančná to mala, 

aj finančná, takže len. Ak chcete, tak nech sa páči, otváram, otváram rozpravu k tomuto bodu. 

Kolega Garaj, nech sa páči, môžeš Maťo.“  

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja som v podstate rád, že sa to dostalo po toľkých rokoch až sem, ale v podstate 

jednu vec, ktorú sme si síce už odkomunikovali, tak by som bol rád, aby zaznelo aj tu a to sa týka 

v podstate opätovnej obavy vlastníkov alebo ľudí zo ŠLN, aby sa pri kotolni nestavala bytovka, 

ktorá bude, nazvem to, nejakého vyššieho charakteru, okolo 7, 8 poschodí a v podstate, aby mali 

takú istotu, že tam ten súkromný investor má schválenú v podstate investíciu zabezpečenú aj tým, 
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že sa tam predával pozemok, ktorý bol predtým vo vlastníctve mesta a mala by tam vyrásť bytovka, 

ktorá bude mať len 4 poschodia.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, tak ako sme aj spolu komunikovali a v podstate to môžem potvrdiť, tak nejaké zmeny v 

územnom pláne už vieme robiť iba cez zmeny a doplnky, ale aj zmluvne je deklarované, že táto 

bytovka môže mať iba 4 podlažia, takže s inou ani v rámci povoľovacích procesov nepočítame a 

ďalšia vec je, samozrejme, že treba povedať, že momentálne neprebiehajú žiadne povoľovacie 

procesy, pretože tie zastali, čo sa týka tejto bytovej výstavby, aj z procesných dôvodov, ale treba 

povedať, že následne žiadateľ ďalej v tých úkonoch, ktoré bolo treba následne robiť, nepokračoval. 

Áno. Čiže momentálne neprebiehajú žiadne.“  

Ing. Barbora Halásová (architektka mesta Brezno)  

„Nie, zastavené.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tak, čiže momentálne je to zastavené, hej? Čiže... Do budúcna, ale potom je možno aj tá 

alternatíva, čo sme sa aj my dvaja rozprávali, že budeme komunikovať s vlastníkom možno o tej 

alternatíve, že tieto pozemky pôjdu späť do rúk mesta, takže ešte aj to je na zváženie a samozrejme 

komunikácii s vlastníkom.“  

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Pán poslanec Králik, nech sa páči, Janko, môžeš.“  

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja by som povedal len pár viet, že ten čas, ktorý vlastne trvalo spracovanie 

tohto dokumentu, bol trošku ovplyvnený samozrejme tou dobou covidovou, kedy nič nefungovalo 

normálne, ale môžem povedať, že územný plán, ktorý dodnes je ešte platný, tak ten trval takisto 5 

rokov. V deväťdesiatom šiestom sa začal na ňom pracovať a v 2001 bol vlastne schválený. Takže 

to je proste daň za našu legislatívu a za celý ten proces, ktorý vlastne prebieha pri práci na 

územnom pláne a je to proste opodstatnené aj tým, že skutočne každý vlastník pozemku by rád mal 

pozemok, ktorého hodnota za meter štvorcový bude 100 EUR a nie 80 centov ako 

poľnohospodárskej pôdy. Ale to nie je možné proste vyhovieť takýmto spôsobom vlastne všetkým 

ľuďom a v tomto sú vždy jedny z najväčších problémov proste pri schvaľovaní územného plánu, že 

ľudia si myslia naozaj, že všade sa bude stavať a že všetko si ideme zastávať v celom katastri, takže 

ten čas proste trval toľko, koľko trval. Ja som rád, že dnešným dňom proste máme nový územný 

plán, nie územný plán s 15 dodatkami proste, ktoré sme mali spracované a bol to už naozaj dosť 

problematické sa orientovať. Na komisii sme si to samozrejme predebatili a komisia odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu schváliť tento dokument.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ja len potvrdím to, čo hovoríš, že aj skúsenosť len okolitých obcí je oveľa 

menších, treba povedať, že aj viac ako 5 rokov, hej. Aj sú živé príklady ešte stále, z nášho, iba z 

nášho okresu, takže trvá to naozaj dlho aj pre tú legislatívu, ako si povedal. Pán poslanec Fašang, 

pán zástupca, poď, môžeš.“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem za slovo. Ja by som sa veľmi rád chcel poďakovať Barborke Halásovej, ktorá ten územný 

plán mala na starosti od začiatku. Snahou skĺbiť požiadavky niekoľkých stoviek účastníkov, 

dotknutých organizácií a každého, kto sa k tomu vyjadruje, neni jednoduché. Pre mesto bolo veľmi 

dôležité, aby ten územný plán bol urobený čo najprecíznejšie, keďže nový stavebný zákon sa do 

značnej miery opiera územné plány a teda čím lepšie ho budeme mať spravený, tým menej budeme 

mať problémov pri budúcej výstavbe. Zároveň snahou mesta bolo v územnom pláne jednak 

podporiť rozvoj, ale na druhej strane aj chrániť prírodné bohatstvo, ktoré tu máme. Čiže sa 

vytypovali lokality a zóny, kde je vhodné stavať, zároveň tie, ktoré by mali byť prírodného 

charakteru aj s ohľadom na biokoridory, na vzácne rastliny a živočíchy, ktoré tu máme. Verím, že 

tento plán je nastavený prorozvojovo aj pre mesto, keďže sme sa tam snažili zahrnúť všetky 

verejnoprospešné stavby, ktoré do budúcna plánujeme realizovať. Čo je tiež veľmi dôležité, územný 

plán, sme komunikovali aj s Banskobystrickým samosprávnym krajom, keďže ten taktiež pripravuje 

svoj územný plán a mali by byť teda v súlade. Verím, že po rokoch čakania máme územný plán, na 

ktorý budeme môcť byť právom hrdí. Pravda je to, že nie všetkým pripomienkam alebo 

požiadavkám môže byť vyhovené, ale na rozvoj a územie sa musíme pozerať ako celok a teda 

niektoré jednotlivé požiadavky nemôžu byť akceptované. Takže ešte raz ďakujem a verím, že tento 

územný plán kolegovia poslanci schválime, keďže máme za sebou dlhú dobu príprav, diskusií a je 

to podmienkou ďalšieho rozvoja, keďže od 1.  4. nám vstupuje do platnosti nový stavebný zákon. 

Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ešte niekto ďalší? Pán poslanec Juhaniak, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Ja len doplním stanovisko za finančnú komisiu, ktorá to odporúča schváliť tak, ako je 

pripravený.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne, pani poslankyňa Dzurmanová. Peťka, môžeš.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. No bolo by veľmi nebezpečné zasahovať do územného plánu, ktorý sa tak dlho 

pripravoval a ako sme boli upozornení alebo teda vlastne informovaní na pracovnom stretnutí aj 

s Barborkou Halásovou, že do toho vstupovalo, ako si povedal, že desiatky, 60 až teda nejakých 

inštitúcií, ale to len na pobavenie. Samozrejme, dôležité je to, čo aj povedal Mirko Fašang, že 
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konečne po rokoch vnímame, že prorozvojovo. To je dôležité, to slovo. Máme pripravený územný 

plán. Ale zase povedzme si na rovinu, že aj tento bude mať 15 dodatkov.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ale o 20 rokov, vieš.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale je to úplne pochopiteľné a samozrejme je aj dôležité povedať, že sú odvnímané veci veľmi 

citlivo aj individuálne voči mnohým ľuďom, za čo veľmi pekne ďakujem, pretože predsa len sme 

malé mesto, ktoré musí vnímať aj niekedy tých individualistov a, ale veľmi dôležité je aj to, že ten 

plán nateraz je urobený naozaj vynikajúco, z môjho pohľadu, aj čo vnímam teda okolie, ako, ako 

naň reagovalo a do budúcna vlastne čas ukáže, kedy, čo je dôležité a určite na to budeme všetci 

reagovať. Takže ďakujem veľmi pekne aj ja.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová, návrh 

na uznesenie.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna, tak ako je uvedené aj v texte, I. berie na vedomie Správu o 

spracovaní a prerokovaní Územného plánu Mesta Brezna, vyhodnotenie pripomienkového konania 

k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, II. schvaľuje podľa platného legislatívy Územný plán 

mesta Brezno, III. uznáša sa na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna o záväzných častiach 

Územného plánu mesta Brezna a IV. súhlasí, po prvé so spôsobom vyhodnotenia pripomienok a 

požiadaviek vznesených v procese prerokovania Územného plánu a so zohľadnením pripomienok 

Regionálneho úradu pre územné plánovanie a výstavbu Banská Bystrica.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu, nech sa páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

správu o spracovaní a prerokovaní Územného  plánu Mesta Brezno, 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Brezna o záväzných častiach Územného plánu mesta Brezna. 

 

II/ Schvaľuje 

podľa § 4 ods. 3 písm. j) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, § 26 ods. 3 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

(stavebný zákon) Územný plán mesta Brezno.  
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III/ Uznáša sa  

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna o záväzných 

častiach Územného plánu mesta Brezna 

 

IV/ Súhlasí 

1. so spôsobom vyhodnotenia pripomienok a požiadaviek vznesených v procese preroko-

vania návrhu Územného plánu mesta Brezno  

 

2. so zohľadnením pripomienok  uvedených v stanovisku Regionálneho úradu pre územné 

plánovanie a výstavbu Banská Bystrica  

Hlasovanie číslo: 7 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Za 16 prítomných, 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 6/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 08/2015 -Prevádzkový 

poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov VZN - 09/2016 , VZN - 

07/2017, VZN- 03/2020, VZN - 01/2021 a VZN- 01/2024 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 6. Tým je Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo 8 z roku 2015, Prevádzkový 

poriadok pohrebísk na území mesta Brezno tiež v znení dodatkov 9/2016, 7/2017, 3/2020, 1/2021, 

1/2024. Predkladám ja, spracoval riaditeľ Technických služieb Ing. Lukáš Jeremiáš. Nech sa páči, 

môžeš.“  
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Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Dobrý deň prajem všetkým. Dôvodom vypracovania návrhu predloženého všeobecne záväzného 

nariadenia mesta je potreba vykonania úpravy doterajšej prílohy číslo 1, to je cenník cintorínskych 

služieb. Ceny boli upravenou priemernú ročnú infláciu vyhlásenú Štatistickým úradom Slovenskej 

republiky, zvýšenú sadzbu DPH a aj vyššie vstupné náklady na prevádzku pohrebísk. Príloha číslo 

1 vrátane všetkých súm bola zaslaná v materiáloch. Čiže boli ceny upravené. Tie dôvody, ktoré sú 

tu uvedené. Takže všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči. Asi za komisiu chceš ešte.“  

 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)   

„Tiež odporúčame jeden druhý...“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nemusíme, ale k tomu územnému som chcel, že by ste povedali, lebo to je. Ak máte stanoviská asi 

všetci, áno.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)   

„No neviem, či z našej komisii vám boli zasielané.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Máte aj finančnú?“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)   

„Asi nie.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Hej? Boli, hej? Ale ďakujem ti. Ak bude nejaký problémový bod, tak poprosím vás.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Práveže akože ja to môžem aj v tejto rozprave zhrnúť, že od všetky body, ktoré sú u nás zástupku 

odporúčame schváliť, hej.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, niekto ďalší do rozpravy. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím. Nech sa páči návrhová.“  

Návrhová komisia  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienok konania k 

návrhu Všeobecne záväzného nariadenia tak, ako je uvedené v texte a II. uznáša sa na Všeobecne 

záväznom nariadení mesta Brezna, ako je uvedené v texte.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Brezna, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN 

– 08/2015 - Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov 

VZN – 09/2016, VZN - 07/2017, VZN- 03/2020, VZN -01/2021 a VZN- 01/2024 

 

II/ Uznáša sa 

 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení mesta Brezna, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN – 08/2015 -

Prevádzkový poriadok pohrebísk na území mesta Brezno v znení dodatkov VZN - 

09/2016,VZN – 07/2017, VZN- 03/2020, VZN- 01/2021 a VZN-01/2024 

 

Hlasovanie číslo: 8 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, 

nech sa páči.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 7/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. VZN-13/2024 Trhový poriadok Trhoviska na Ul. ČSA 

v Brezne. 

 

 
JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie číslo 13 roku 2024 Trhový poriadok Trhoviska na Ulici ČSA v 

Brezne. Predkladám ja, spracoval odbor služieb občanom a vnútornej správy. Nech sa páči.“  
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Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

Predkladáme to alebo predkladám to ja ako správca Trhoviska na ulici ČSA v Brezne, ale 

spracovala to Barborka Černáková. Navrhujeme zmeniť doterajší poplatok z 5  EUR s DPH za deň 

na jedno predajné miesto na sumu 6  EUR za 1 deň na jedno predajné miesto z takých istých 

dôvodov, ako boli v predchádzajúcom bode.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, čiže o 1  EUR, áno?“  

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technických služieb Brezno)  

„Áno.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre. Ďakujem veľmi pekne. Nech sa páči, otváram rozpravu. Pani poslankyňa Dzurmanová, 

nech sa páči, môžeš Peťka.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Ja pri tejto príležitosti, len sa ospravedlňujem, že možno sa to tak celkom netýka, ale 

že či nechceme uvažovať o zmene toho miesta, toho trhoviska.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Uvažujeme o zmene toho miesta, len robíme, to poviem, citlivo, lebo vieš, aký s tým bol problém, 

hej.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Viem, viem, len, lebo aj poviem, že prepáčte...“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Povedz, povedz, len ti poviem návrh potom, že jak to máme.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Hej, že sa mi zdá, že naozaj, že tam predáva málo tých trhovníkov. Je to zbytočne také nevyužité 

to miesto, resp. málokedy. Že mi to príde, že naozaj by sme sa mali nad tým zamyslieť. Ja ja poviem 

teda, v minulosti sme uvažovali vlastne na tejto severnej strane, aj potom stretnutí s tými 

trhovníkmi, keďže tam bola tá petícia, ktorá bola taká, aká bola, vlastne väčšina tých trhovníkov, 

ktorí si to miesto ale boli pozrieť, aj vlastne nakoniec súhlasila, že by to tam nemuselo byť zlé, 

pokiaľ by to bolo... Teraz neviem, či to umožňuje vôbec nový Územný plán, tak sa tak smejem, ale 

možno ako jedno z miest, hej, lebo toto je skutočne, že pozerať sa na to, že je tam blízko autobus, 

neviem, ale skôr prinavrátiť tých ľudí možno do toho mesta, nie je celkom zlý nápad. To len ako 

úvaha, ale vrátim sa naspäť, že tá zmena trhoviska podľa mňa je namieste, aby sme možno sa nad 

tým do budúcna zamysleli. Myslím si osobne.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nad tým uvažujeme tak prirodzene, ale v podstate v nadväznosti na to, čo si povedala, že tie 

miesta by sme ponúkli aj tu na námestí, tak ako v podstate boli aj historické trhy, čo sme sa veľa 

razy aj spolu bavili. Čiže ten koncept ostáva rovnaký, akurát treba povedať to, že v tom parku, čo 

sa týka nejakej výstavby alebo stáleho trhového miesta, tak Pamiatkový úrad s tým nesúhlasil, hej, 

že s týmto bol problém. Ale ja skôr som za to, aj v rámci debaty sme uvažovali o tom mieste na 

južnej strane námestia. Čo si myslím, že by bolo aj viditeľné, aj dobre. Bohužiaľ no máme problém 

trošku tam s dopravou, lebo tam sme sa nedohodli s dopravným inšpektorátom na, poviem 

autobusovej znovu nejakej zastávke, čo by nám veľmi pomohlo z hľadiska prístupu aj obyvateľov, 

ktorí sú buď zo vzdialenejších častí mesta alebo prichádzajú do mesta, do centrálnej časti. Čiže ten 

koncept stále je a myslím si, že by určite sme mohli, poviem, aj tak dobrovoľne, k tomu pristúpiť. 

My sme už ale povoľovali predaje takých tých, poviem, krátkodobých predajov, či to boli jahody, 

čerešne a pod., aj tu práve na tej južnej strane námestia a bol potom aj čím ďalej väčší záujem tých 

trhovníkov. Takže možno takto ich osloviť a prirodzene sami prejdú tam, lebo myslím, že mali dobrý 

dopyt aj tu, že s tým nebol problémom. Lebo oni sa obávali práve toho, že je ďalej zastávka, ale 

nie je to celkom argument, lebo je to pár metrov, hej. Tiež, keď zoberieme, že to neni tak ďaleko, 

podľa mňa to. Takže, ale určite s tým počítame, že to oživíme túto tému. Nech sa páči, s faktickou. 

Martin.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)   

„Trhoviská, akože tá južná strana je super, lebo sú tam aj parkovacie miesta.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„V podstate možno ako bežne vo svete býva, takže v sobotu bývajú trhy a jarmoky také, takže by sa 

to mohlo tak spraviť, že by to bolo povedzme toto alebo alternatíva B, v podstate ešte by sme mohli 

uvažovať aj nad tým, že by sme mali normálne ako stavbu tržnicu, tak, ako to býva štandard vo 

svete, tomu. Lebo my v podstate sme jediní, čo nemáme tržnicu riadnu, ako by sa patrilo. Či by sme 

nešli možnože aj touto alternatívou, lebo akože to miesto na ČSA z pohľadu frekvencie pohybu ľudí 

je perfektné pre obchod. Takže možnože by sme my z toho vyťažili aj viacej ako tých 5  EUR zo 

štvorec, či koľko my tam berieme vlastne za to. A bolo by to využiteľné celoročne, mohli by tam byť 

konštantné prevádzky aj s ďalšími službami. Takže len ako taktiež námet na zamyslenie, hej.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Určite môžme uvažovať o dvoroch, ktoré máme, hej, lebo teoreticky máme priestor teraz voľný aj 

po HLP Grafik  aj vedľa, hej? Čiže tam aj, aj oproti, čiže myslím si, že tu by sme vedeli mať stále 

prevádzky. Tým, že sa nám uvoľnil priestor teraz aj Prestige, teraz na hlas len uvažujem, že ak by 

sa vám pozdával ten koncept, tam chceme dať OOCR-ku a presídliť Mestskú políciu na námestie, 

hej? Taká je úvaha teraz. A na mieste, kde je Mestská polícia, urobiť byty. To sme sa aj bavili 

viackrát. Takže máme kde, aj vo dvore, hej? Čiže aj stále prevádzky a bez nejakých veľkých, 
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poviem, nákladov, lebo sú to existujúce stavby. Samozrejme, treba do toho investovať, ale myslím, 

že toto by bolo dobré miesto. Je to na námestí, je to blízko, je to dostupné, aj čo sa týka parkovania, 

aj... Áno a tá tržnica, poviem, na otvorenom priestranstve by mohla byť tu, na tej južnej strane. A 

je to kúsok aj do tej stálej možno prevádzky. Takže rozvinieme to, my sa poradíme o tom, niečo vám 

predložíme, ale myslím si, že takto by to aj sedelo, lebo by sme mali pokope aj tie prevádzky, že by 

sa to dopĺňalo navzájom a oživili by sme tie Dvory zase, hej? Čo by, si myslím, že by... Dobre, 

dobre, budeme sa o tom baviť, môžme si to prejsť aj na pracovnej a urobíme k tomu nejaký návrh, 

aj samozrejme finančný plán, koľko by to možno stálo, hej? Dobre. Ďakujem, ďakujem pekne. Nech 

sa páči, ešte niekto k tomuto bodu? Ak nikto, nech sa páči, návrhová.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového konania 

k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia a II. uznáša sa v zmysle platnej legislatívy na Všeobecne 

záväznom nariadení tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu, nech sa páči.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. VZN-13/2024 Trhový poriadok 

Trhoviska na Ul. ČSA v Brezne. 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie č. VZN-13/2024 Trhový poriadok Trhoviska na Ul. ČSA 

v Brezne. 

 

Hlasovanie číslo: 9 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 18/ 

Majetkové záležitosti 

 JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k Majetkovým bodom. Pod bodom 8.1-8.7 tam sme doplnenia nemali žiadne, tam 

máme len tieto. Poprosím, ak súhlasíte, tak by sme odprezentovali všetky body a otvoríme potom 

rozpravu ku všetkým bodom. Môže byť, je všeobecný súhlas? Ak je, tak poprosím, nech sa páči pani 

doktorku Klimanovú, vedúcu.“  

JUDr. Lenka Klimanová (vedúca Odboru právneho a majetkového)  

„Dobrý deň. Pod bodom 8 predkladáme Majetkové záležitosti. Pod bodmi 8.1-8.5. predkladáme 

návrhy na odkúpenie bytov v bytovom dome na Mládežníckej ulici vchod číslo 6. S každým 

vlastníkom bytu v predmetnom bytovom dome prebehlo osobné rokovanie za účasti pána primátora 

a prejednali sa podmienky odkúpenia.  

Pod bodom 8.1. sa navrhuje schváliť odkúpenie bytu číslo 33 na treťom poschodí od predávajúcich 

Ferková Šarlota a Ferko Tomáš za kúpnu cenu maximálne vo výške 16.500  EUR. Pri tomto, pri 

tomto bode navrhujeme aj zrušiť predchádzajúce 3 uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezno číslo 33 z roku 2021 zo 14.  4. 2021, číslo 43/2022 zo dňa 6.  4. 2022 a číslo 162/2022 zo 

dňa 14.  12. 2022, nakoľko týmito uzneseniami bola už táto kúpa schválená a bola 2× navýšená 

kúpna cena. Naposledy na sumu 26.000  EUR. Po rokovaniach s vlastníkmi sa podarilo dohodnúť 

na kúpnej cene maximálne 16.500  EUR, preto navrhujeme schváliť odkúpenie za takúto 

maximálnu kúpnu cenu.  

 

Pod bodom 8.2. sa navrhuje schváliť odkúpenie bytu číslo 49 na piatom poschodí od predávajúceho 

Lupták Jaroslav za kúpnu cenu maximálne vo výške 3.000  EUR. S pánom Luptákom sme sa roky 

nevedeli spojiť, teraz sa dostavil osobne pán Kulašiak, ktorý je príbuzný pána Luptáka a dohodol 

podmienky odkúpenia.  

 

Pod bodom 8.3. sa navrhuje schváliť odkúpenie bytu číslo 27 na treťom poschodí od predávajúcej 

Renáta Harvanová za kúpnu cenu maximálne vo výške 3.000  EUR.  

 

Pod bodom 8.4. sa navrhuje schváliť odkúpenie bytu číslo 35 na treťom poschodí od predávajúcej 

Valentína Pušková za kúpnu cenu maximálne vo výške 3.000  EUR.  

 

Pod bodom 8.5. sa navrhuje schváliť odkúpenie bytu číslo 24 na treťom poschodí od predávajúceho 

Michal Svinčák za kúpnu cenu maximálne vo výške 3.000  EUR.  

 

Pod bodom 8.6. predkladáme žiadosť Pavla Remiara a Stanislavy Remiarovej o uzatvorenie zmluvy 

o zriadení vecného bremena na pozemok mesta na ulici Podkoreňová. Žiadatelia požiadali mesto 

o zriadenie vecného bremena na uloženie inžinierskych sietí, a to vodovodnej prípojky, 

kanalizačnej prípojky a NN prípojky a k nim prislúchajúcich ochranných pásiem do telesa miestnej 

komunikácie. Návrh žiadateľa o zriadenie vecného bremena bol schválený Mestským 

zastupiteľstvom uznesením číslo 134/2024, dňa 13.  11. 2024, ale nakoľko pôvodná žiadosť pána 

Remiara a pani Remiarovej bola neúplná a neobsahovala žiadosť o uloženie NN prípojky, 
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požiadali nás o doplnenie žiadosti, a preto navrhujeme pôvodné uznesenie zrušiť a schváliť 

zriadenie vecného bremena tak, ako sme uviedli v materiáloch. Odplata za zriadenie vecného 

bremena je určená na základe §  11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno 

sumou 5  EUR za meter štvorcový zaťaženého pozemku, náhrada za vecné bremená spolu 

predstavuje sumu 235  EUR, náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad do katastra 

nehnuteľnosti budú znášať žiadatelia.  

 

Pod bodom 8.7. predkladáme schválenie zmeny uznesenia číslo 215/2024, ktorým Mestské 

zastupiteľstvo schválilo predaj nehnuteľného majetku pozemkov v lokalite Mlynná do vlastníctva 

pána Ing. Ľubomíra Vaňa a pani prof. Ing. Anny Vaňovej PhD. Týmto uznesením bol schválený 

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno do bezpodielového spoluvlastníctva žiadateľov. Jedná 

sa o pozemky v lokalite Mlynná susediace s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov, rekreačnej 

chaty, ktorých bezprostredné okolie tvoria. Kúpna cena pri schvaľovaní prevodu bola navrhnutá 

sadzbou 70  EUR za meter štvorcový, pričom bolo vychádzané zo všeobecnej hodnoty 

nehnuteľnosti, ktorá bola určená vo výške 6 1  EUR aj 5 centov za meter štvorcový na základe 

znaleckého posudku. Mestské zastupiteľstvo pri prerokovaní vecí na poslednom zasadnutí na 

základe predloženého pozmeňovacieho návrhu poslanca Mestského zastupiteľstva schválilo kúpnu 

cenu vo výške 110  EUR za meter štvorcový pozemku, žiadatelia o kúpu pozemkov túto cenu v tejto 

výške neakceptovali a kúpnu zmluvu nepodpísali. Listom z 10.  1. 2025 sa písomne obrátili na mesto 

a požiadali o prehodnotenie schválenej kúpnej ceny a jej zníženie na pôvodne navrhovanú sadzbu 

70  EUR za meter štvorcový tak, ako to vychádzalo zo znaleckého posudku. Schválenú sadzbu 

považujú za neprimerane vysokú vzhľadom na charakter pozemkov, druhu lesné pozemky v lokalite 

mimo zastavaného územia obce a okolité pozemky, ktoré nie sú určené na stavebné účely. Ďalej 

uvádzajú, že stavba rekreačnej chaty je umiestnená uprostred odkupovaných pozemkov, ktoré 

vzhľadom na túto lokalizáciu nemajú hodnotu stavebných pozemkov vhodných na umiestnenie 

ďalších stavieb. Poukazujú taktiež na skutočnosť, že sa tu nenachádzajú verejné inžinierske siete a 

že žiadosť o kúpu pozemkov mestu podali na základe predchádzajúceho rokovania. Priložili sme 

vám do materiálov aj celé znenie toho listu. A to je všetko z majetkových vecí.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Áno? Dobre, 

ďakujem. Nech sa páči.“  

Ing. Arch.. Ján Králik (poslanec) 

„Ja pre rozvoj odporúčam všetky body schváliť tak, ako sú predložené.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ešte niekto ďalší? Ak nikto, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhovú, jednotlivé 

body.“  
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Návrhová komisia  

Takže 8.1. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. ruší tak, ako je v texte, uznesenia Mestského 

zastupiteľstva, II. schvaľuje kúpu nehnuteľnosti tak, ako je uvedené v texte od predávajúcich 

Šarlota Ferková a Tomáš Ferko za kúpnu cenu maximálne 16.500  EUR.  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, 

nech sa páči.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/       Ruší 

• uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 33/2021 zo 14.04.2021 v celom 

rozsahu, 

• uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 43/2022 zo dňa 06.04.2022 v celom 

rozsahu,  

• uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 162/2022 zo dňa 14.12.2022 v ce-

lom rozsahu. 

 

II/     Schvaľuje  

 

•   kúpu nehnuteľností:  

 

- byt č. 33, na 3. posch., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý je posta-

vený na pozemku, parcele KN–C č. 1982, o výmere 618 m2, druh pozemku: zastá-

vaná plocha a nádvorie evidovaná na LV č. 5359, na Mládežníckej ulici v Brezne, 

 

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve 

bytového domu súp. č. 1789 o veľkosti 3514/212764, 

 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti 3514/212764 k pozemku, parcele KN–C č. 1982, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere  618 m2 

 
v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  

Katastrálnym odborom na LV č. 5359 v  prospech Tomáša Ferka (spoluvlastnícky 

podiel ½) a Šarloty Ferkovej (spoluvlastnícky podiel ½). 

 

•   od predávajúcich:  

 

Meno a priezvisko:  Šarlota Ferková 

Narodená:    

Rodné číslo:    

Trvale bytom:  Valaská 

Štátny občan:   SR 
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Meno a priezvisko:  Tomáš Ferko 

                        Narodená:    

                        Rodné číslo:    

                        Trvale bytom:  Valaská 

                        Štátny občan:   SR 

 

•   za kúpnu cenu maximálne vo výške 16 500,00 Eur. 

Hlasovanie číslo: 10 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Prešli by sme k bodu 8.2., nech sa 

páči.“  

Návrhová komisia  

„Zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje kúpu nehnuteľnosti tak, ako je uvedené v texte od 

predávajúceho Jaroslav Lupták za kúpnu cenu maximálne vo výške 3.000  EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa 

páči.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje  

 

•   kúpu nehnuteľností:  

- byt č. 49, na 5. posch., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý je posta-

vený na pozemku, parcele KN–C č. 1982, o výmere 618 m2, druh pozemku: zastá-

vaná plocha a nádvorie evidovaná na LV č. 5359, na Mládežníckej ulici v Brezne,                                                                                                           

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve 

bytového domu súp. č. 1789 o veľkosti 1704/212764 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti 1704/212764 k pozemku, parcele KN–C č. 1982, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere  618 m2 
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v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  

Katastrálnym odborom na LV č. 5359 v  prospech Jaroslava Luptáka, 

spoluvlastnícky podiel 1/1. 

 

•   od predávajúceho:  

 

Meno a priezvisko:  Jaroslav Lupták 

Narodená:    

Rodné číslo:    

Trvale bytom:  Banská Bystrica   

Štátny občan:   SR 

 

za kúpnu cenu maximálne vo výške 3 000,00 Eur. 

Hlasovanie číslo: 11 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 8.3., poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Kúpu nehnuteľnosti tak, ako je uvedené v texte od predávajúceho Renáta Harvanová za kúpnu 

cenu maximálne vo výške 3.000  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa 

páči.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje  

•   kúpu nehnuteľností:  
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- byt č. 27, na 3. posch., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý je posta-

vený na pozemku, parcele KN–C č. 1982, o výmere 618 m2, druh pozemku: zastá-

vaná plocha a nádvorie evidovaná na LV č. 5359, na Mládežníckej ulici v Brezne,                                                                                                                  

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve 

bytového domu súp. č. 1789 o veľkosti 3514/212764, 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti 3514/212764 k pozemku, parcele KN–C č. 1982, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere  618 m2 

 

v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  

Katastrálnym odborom na LV č. 5359 v  prospech Renáty Harvanovej, 

spoluvlastnícky podiel 1/1. 

 

•   od predávajúceho:  

Meno a priezvisko:  Renáta Harvanová 

Narodená:    

Rodné číslo:    

Trvale bytom:  Brezno  

Štátny občan:   SR 

a kúpnu cenu maximálne vo výške 3 000,00 Eur. 

 

Hlasovanie číslo: 12 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

 Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 8.4., nech sa páči.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezna schvaľuje kúpu nehnuteľnosti tak, ako je uvedené v texte od 

predávajúceho Valentína Pušková za kúpnu cenu maximálne vo výške 3.000  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje  

 

•   kúpu nehnuteľností:  

- byt č. 35, na 3. posch., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý je posta-

vený na pozemku, parcele KN–C č. 1982, o výmere 618 m2, druh pozemku: zastá-

vaná plocha a nádvorie evidovaná na LV č. 5359, na Mládežníckej ulici v Brezne,                                                                                                                  

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve 

bytového domu súp. č. 1789 o veľkosti 3514/212764, 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti 3514/212764 k pozemku, parcele KN–C č. 1982, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere  618 m2 

 
v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  

Katastrálnym odborom na LV č. 5359 v  prospech Valentíny Puškovej, 

spoluvlastnícky podiel 1/1. 

 

•   od predávajúceho:  

 

Meno a priezvisko:  Valentína Pušková 

Narodená:    

Rodné číslo:    

Trvale bytom:  Brezno  

Štátny občan:   SR 

 

za kúpnu cenu maximálne vo výške 3 000,00 Eur. 

 

Hlasovanie číslo: 13 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 8.5., poprosím.“ 
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Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje kúpu nehnuteľností, ako je uvedené v texte od 

predávajúceho Michal Svinčák za kúpnu cenu maximálne vo výške 3.000  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje  

 

•   kúpu nehnuteľností:  

 

- byt č. 24, na 3. posch., vo vchode číslo 6 bytového domu s. č. 1789, ktorý je posta-

vený na pozemku, parcele KN–C č. 1982, o výmere 618 m2, druh pozemku: zastá-

vaná plocha a nádvorie evidovaná na LV č. 5359, na Mládežníckej ulici v Brezne,                                                                                                                  

- podiel priestoru na spoločných častiach a spoločných zariadeniach, na príslušenstve 

bytového domu súp. č. 1789 o veľkosti 3514/212764, 

- spoluvlastnícky podiel o veľkosti 3514/212764 k pozemku, parcele KN–C č. 1982, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere  618 m2 

 
v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaný Okresným úradom Brezno,  

Katastrálnym odborom na LV č. 5359 v  prospech Michala Svinčáka, 

spoluvlastnícky podiel 1/1. 

 

•   od predávajúceho:  

 

Meno a priezvisko:  Michal Svinčák 

Narodená:    

Rodné číslo:    

Trvale bytom:  Brezno 

Štátny občan:   SR 

 za kúpnu cenu maximálne vo výške 3 000,00 Eur.  

 

Hlasovanie číslo: 14 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 8.6., poprosím.“  

Návrhová komisia    

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva číslo 134/2024 v 

celom rozsahu, II. berie na vedomie žiadosť Pavla Remiara a Stanislavy Remiarovej o uzatvorenie 

zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta na ulici Podkoreňová, III. Schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena v zmysle platnej legislatívy za podmienok 

uvedených v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Ruší 

 

Uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 134/2024 zo dňa 13.11.2024            

v celom rozsahu 

 

II/       Berie na vedomie 

 

      Žiadosť Pavla Remiara, bytom, Rázusova 975/54, Brezno a Stanislavy Remiarovej,   bytom 

Žiarska 603/5, Liptovský Mikuláš, o uzatvorenie zmluvy o  zriadení vecného bremena na 

pozemok mesta, na ulici Podkoreňová 

 

III/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena podľa § 151n a nasl. zákona č. 40/1964 Zb.  

Občiansky zákonník v nadväznosti na § 11 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezna medzi zmluvnými stranami: 

 

povinný z vecného bremena 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno, štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : 

samospráva  

 

a 

 

oprávnení z vecného bremena 

 

Pavel Remiar,: bytom: Brezno  
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a  

 

Stanislava Remiarová bytom: Liptovský Mikuláš  

 

Predmet zmluvy: 

 

a)   Vecné bremeno (in rem) na pozemok: parcela reg. C-KN č. 4363, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 23200 m2 v k. ú. Brezno, obec  Brezno, okres   

Brezno, vedenej Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na liste vlastníctva 

č. 2351, v rozsahu vymedzenom  v Geometrickom pláne  č. 55166709-331/2024, zo dňa 

24.09.2024 vyhotovený   SAJ GEODETICKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO: 55166709, 

sídlo: Židlovo 3, Brezno 977 01, úradne overeným dňa 04.10.2024 pod číslom: G1-

709/24, a to v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne ako diel č.2 o výmere 21 m2, 

zodpovedajúce právu na vybudovanie kanalizačnej a vodovodnej prípojky a na ich 

údržbu, opravu a rekonštrukciu v nevyhnutnom čase a v nevyhnutnom rozsahu 

v prospech každého vlastníka pozemkov: pozemok parc. reg. C-KN č.4455/2, druh 

pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 35 m2, pozemok parc. reg. C-KN č. 

4455/3, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 453 m2 a pozemok par. 

C-KN č. 4456/21, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere: 174 m2, všetky v k. ú. 

Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, Katastrálnym 

odborom na LV č. 15045. 

 

b)  Vecné bremeno (in rem) na pozemok: parcela reg. C-KN č. 4363, druh pozemku:     

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 23200 m2 v k. ú. Brezno, obec  Brezno, okres   

Brezno, vedenej Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na liste vlastníctva 

č. 2351, v rozsahu vymedzenom  v Geometrickom pláne  č. 55166709-331/2024, zo dňa 

24.09.2024 vyhotovený   SAJ GEODETICKÁ KANCELÁRIA, s.r.o., IČO: 55166709, 

sídlo: Židlovo 3, Brezno 977 01, úradne overeným dňa 04.10.2024 pod číslom: G1-

709/24, a to v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne ako diel č.1 o výmere 26 m2, 

zodpovedajúce právu na vybudovanie NN prípojky a na jej údržbu, opravu a 

rekonštrukciu v nevyhnutnom čase a v nevyhnutnom rozsahu v prospech každého 

vlastníka pozemkov: pozemok parc. reg. C-KN č.4455/2, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere: 35 m2, pozemok parc. reg. C-KN č. 4455/3, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 453 m2 a pozemok par. C-KN č. 4456/21, druh 

pozemku: trvalý trávny porast, o výmere: 174 m2, všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, 

okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na LV č. 

15045. 

      

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

a) za zriadenie VB spočívajúceho v práve uloženia inžinierskych sietí – kanalizačnej  a vo-

dovodnej prípojky, jednorazová  náhrada v celkovej výške 105,- Eur (sadzba 5.- €/m2 

zaťaženého pozemku), určená na základe § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majet-

kom mesta Brezno. 
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b) za zriadenie VB spočívajúceho v práve uloženia inžinierskych sieti - prípojky NN, jed-

norazová náhrada v celkovej výške 130,-Eur (sadzba 5.- €/m2 zaťaženého pozemku), ur-

čená na základe § 11 Zásad nakladania a hospodárenia s majetkom mesta Brezno. 

 

Náhrada za vecné bremená spolu: 235,- Eur.  

 

Za podmienok: 

 

• náklady na správne poplatky, spojené s návrhom na vklad do katastra nehnuteľ-

nosti, budú znášať  oprávnení z vecného bremena 

• vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávnených z vec-

ného bremena 

• vecné bremeno sa zriaďuje v prospech oprávnených z vecného bremena, ako vý-

lučných vlastníkov v režime BSM v podiele 1/1: pozemok parc. reg. C-KN 

č.4455/2, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 35 m2, pozemok 

parc. reg. C-KN č. 4455/3, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o výmere: 

453 m2 a pozemok par. C-KN č. 4456/21, druh pozemku: trvalý trávny porast, 

o výmere: 174 m2, oba v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná 

Okresným úradom Brezno, Katastrálnym odborom na LV č. 15045 (výlučný vlast-

ník v režime BSM v podiele 1/1 Pavel Remiar, rod. Remiar, narodený:, bytom: 

Brezno,  výlučná vlastníčka v režime BSM v podiele 1/1 Stanislava Remiarová rod. 

narodená:, bytom: Liptovský Mikuláš ako aj budúcich vlastníkov týchto nehnuteľ-

ností. 

  

Hlasovanie číslo: 15 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 8.7.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov zmenu 

uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno číslo, číslo 215, kde sa nahrádza kúpna cena 

110  EUR za meter štvorcový za kúpnu cenu 80  EUR za meter štvorcový pozemku.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

podľa § 9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

 
zmenu  uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 215/2024 zo dňa 11.12.2024 a to tak, 
že v časti I/ uznesenia sa text:  
 
„za kúpnu cenu :  110.- €/m2 pozemku“  
 
nahrádza znením : 
 
„za kúpnu cenu :  70 .- €/m2 pozemku“ 
 
 
Hlasovanie číslo: 16 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

K bodu 9/ 

Správa o zmenách rozpočtu od 01. 11.2024 – 31.12.2024 

 

K bodu 10/ 

Dotácie 

10.1 Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou 

Brezno, n .o 

10.2. Poskytnutie dotácie pre Mestský hotel Ďumbier s.r.o. Brezno 
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K bodu 11/ 

Rozpočet mesta Brezna na rok 2025 – návrh na I. zmenu 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 9 máme Správu o zmenách rozpočtu k 1. 11. 2024. Predkladám ja, spracovala odbor 

ekonomiky a správy majetku zastúpený pani vedúcou Ing. Šefrankovou. Môžem aj dotácie zahrnúť, 

lebo k tomu pôjde tiež pani vedúca. Potom máme bod 10.1. Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta 

Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou Brezno a poskytnutie dotácie pre Mestský hotel Ďumbier. 

Tiež predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania zastúpený pani vedúcou a tiež bod 

11. Rozpočet mesta Brezno na rok 2025, návrh na prvú zmenu. Tiež predkladám ja, spracoval 

odbor ekonomiky a správy majetku zastúpený pani vedúcou. Myslím si, ak súhlasíte, že ku všetkým 

bodom, keby pani vedúca, keď ona prednesie materiál a otvoríme potom rozprávku ku všetkým. 

Nech sa páči, pani vedúca, môžeš.“  

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Dobrý deň. Predkladáme návrh alebo zoznam zmien, ktoré sa vykonali od 1.  11. 2024 do 31.  12. 

2024. Celkove bolo za tieto 2 mesiace vykonaných 92 rozpočtových opatrení, z toho 41 podľa §  14 

ods. 1, tzn. že sa jedná o účelovo určené finančné prostriedky a 51 rozpočtových opatrení boli v 

zmysle §  14 ods.  2 presunom finančných prostriedkov, ktoré vykonal pán primátor. Bod 10.1. 

Poskytnutie dotácie pre nemocnicu, predkladáme návrh na poskytnutie dotáciu pre Nemocnicu s 

poliklinikou Brezno. Nemocnica dala 2 žiadosti na poskytnutie dotácie na základe týchto žiadostí, 

ktoré sme vyhodnotili. Jedna dotácia je ako kapitálová a druhá dotácia je ako bežná. Kapitálová 

dotácia bude poskytnutá alebo teda navrhujeme na zakúpenie CRP prístroja pre potreby detskej 

ambulancie vo výške 1.115  EUR a bežná dotácia na opravu a údržbu a dovybavenie detského 

lôžkového oddelenia nemocnice vo výške 4.600, 6.400  EUR. Tiež predkladáme návrh na 

poskytnutie dotácie pre Mestský hotel Ďumbier vo výške 100.000  EUR. Jedná sa o organizáciu, 

ktorej zakladateľom je Mesto Brezno. Podmienkou tejto, poskytnutia tejto dotácie je tá skutočnosť, 

že po ukončení rekonštrukcie z finančných prostriedkov, ktoré mesto poskytuje formou dotácie, 

bude odovzdaná nedokončená, nedokončený majetok do majetku mesta a mesto si navýši hodnotu 

majetku, teda budovy hotela Ďumbier. Bod 11. navrhujeme prvú zmenu rozpočtu. V podstate táto 

zmena obsahuje dve náležitosti. O 20  EUR sa nám navyšujú príjmy a výdavky, ktoré dosiahla 

Pionierska 2 za služby spojené s nájmom a v tejto prvej zmene rozpočtu sme zahrnuli aj presun 

výdavkov na dotáciu pre nemocnicu, aj keď toto by sme mohli vykonať v kompetencii pána 

primátora. Za, zakomponovali sme to do prvej zmeny. Čo sa týka dotácie pre Mestský hotel 

Ďumbier, tu sme spracovávali včera, ale zmena rozpočtu vykonaná v rámci kompetencií primátora 

mesta bude vykonaná. Z mojej strany všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ja len poviem, že aj čo sa týka tej nemocnice, hej, teraz sa bavíme s pani 

hlavnou kontrolórkou, že je to smutné, že to takto musíme my dofinancovávať, ale jednoducho je 

to realita zdravotníctva, bohužiaľ. A teraz sme sa bavili, že však pani hlavná kontrolórka to dôverne 
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pozná, že 75  % všetkých príjmov dávame iba na mzdy, hej, v nemocnici. Čiže tam priestor na 

nejaký rozvoj je minimálny. Napriek tomu, že sa posledné roky úspešne snažíme aj o získanie 

eurofondov. Posledne to je aj o rehabilitačné centrum, ktoré sme my zadotovali ako mesto, čo sa 

týka projektovej dokumentácie, čo nebolo, tiež málo zdrojov a zapájal sa do toho ešte Janko Králik 

v rámci projektovej dokumentácie, ktorá sa pripravovala. Mnohé ďalšie, čiže tie plány sú veľké, 

ale práve aj takéto malé projekty pomáhajú pacientom dostať lepšiu službu od našich lekárov. 

Takže aj tu som sa dohodol s pánom primárom, že aj ako mesto spoločne s vami by sme pomohli, 

a preto to aj dávame do zastupiteľstva, aby sme to aj ako mesto aj spoločne deklarovali, že 

jednoducho máme záujem, aby tá nemocnica do budúcna bola čo najlepšie vybavená na 

jednotlivých oddeleniach. A tento rok je to minimálne, čo rátam, 6 oddelení, ktorým pomôžeme 

práve pri tých veciach, ktoré urgentne potrebujú na zlepšenie zdravotníckej služby. Čo sa týka 

hotela Ďumbier, tam sme boli pozrieť spoločne opäť ten výsledok, ktorý tam je.. Takže aj touto 

cestou chcem vám všetkým poďakovať. Má to veľmi dobrý ohlas. Izby sa prenajímajú aj počas 

týždňa. Takže teším sa. Lebo kontrolujem to každý deň, keď chodím na obed, že aké máme 

objednávky. Takže celkom slušne sa to rozbehlo. Samozrejme aj výstupy dávame aj do dozornej 

rady a treba tam dofinancovať ešte 100.000  EUR v rámci tej stavby, ktorú máme. Rozpočty sú k 

nahliadnutiu dozornej rady aj vám, nemáme s tým absolútne žiadny problém. Na stavbe robili 

predovšetkým miestne firmy, ktorým sme dali aj prácu, aj zákazky, takže ten výsledok je veľmi 

pozitívne zatiaľ vnímaný. Čo sa týka hotela Ďumbier, máme ďalšie plány. K tým sa ešte pracovne 

stretneme, to sme sa dohodli. Máme v pláne kúpiť budovu vedľa, ďalej máme v pláne investovať. 

Takže predložíme vám aj hospodársky plán na najbližších 20 rokov, ako by to malo vyzerať, ktorý 

spracoval pán riaditeľ a k tomu sa stretneme na najbližšie týždne, aby sme si to spolu prešli, či to 

podporíme alebo nie. Takže z týchto návrhov všetko. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram 

rozprávku ku všetkým tým bodom, čo boli prezentované. Pani poslankyňa Dzurmanová. Nech sa 

páči, Peťka, môžeš.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Ja som sa chcela opýtať, čo sa týka nemocnice, samozrejme, ja nemám problém s tým, 

aby sa pomáhalo nemocnici, to nie, len, že či možno by nebolo lepšie, ak je to vôbec možné, že dať 

nejak jednorazovo vyčleniť nejakú sumu. Lebo ty si teraz povedal, že šiestim oddeleniam 

pomôžeme, no žiaľ, o tom zatiaľ neviem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To už sme pomohli, to už sme pomohli.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Aha, tak ja som pochopila, že...“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To už bolo v zastupiteľstve, hej.“  
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PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„To viem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„To, to som myslel.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Aha, tak. Takže ja som len, že či nechceme tak, ak je to možné, že nejakú ako väčšiu, možno aj 

tým pádom vedia si stanoviť v priebehu roka nejakú väčšiu investíciu, čo by mohli, lebo takto to 

kúskujeme sústavne niekoľkokrát 6 už, hej, dajme tomu a príde mi to, že či by to nebolo vhodnejšie 

možno aj, lebo ja už sa aj strácam, ja už si to ani nepamätám, možno vy áno všetci, ja nie, že komu, 

ako, čo, ale ak je takáto možnosť, tak ja som za, hej, aby sme to urobili takýmto spôsobom. Tak len 

to som chcela.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, pri tých väčších investíciách to nie je problém. Tu poviem, veľakrát je to tak, že oni žiadajú 

o nejaké granty, tie im, poviem, nevyjdú, tak hľadáme takúto formu. Ale posledne, čo sme dávali, 

tak to bolo v jednom uznesení, hej? Toto je druhé, hej? Čiže nedávame, že 5, 6, to bolo v jednom, 

tam sme... Ale teraz, čo som spomenul, tých 6, tak bolo v dvoch uzneseniach, hej, v podstate v dvoch 

uzneseniach, hej? Čiže najbližšie, najbližšie, ak by bolo niečo také, čo by sme vedeli predvídať, tak 

samozrejme, ja sa budem snažiť to dať do jedného, ako vravíš, ale veľakrát sú to také, no prejdem 

primárov, rozprávam sa, máme takýto, takéto prípady teraz, toto by nám veľmi pomohlo, hej, a 

riešime to, hej, čiže. Ako budem sa snažiť, lebo tak máš pravdu, že ak to kúskujeme, tak možno sa 

v tom trošku strácame, ale vždy to vzíde z nejakej diskusie aj pri nejakých poradách s primármi, 

ktoré máme, no tak. Budem nemocnicu dopytovať, aby sa snažili tie pripomienky vždy dať k 

rozpočtu, najlepšie tak, no hej. Ak sa bude dať, tak určite. Áno. Ďakujem pekne. Pán zástupca 

Fašang, nech sa páči. Môžeš, Miro.“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Ďakujem. Na jednej strane súhlasím s tým, čo povedala kolegyňa Dzurmanová, na druhej strane 

musíme si otvorene povedať, že štát pripravil samosprávy o obrovské peniaze a tak isto počas roka 

priebežne vymýšľa rôzne nové opatrenia, ktoré mestá stoja nemalé peniaze. Čiže predvídať, koľko 

peňazí budeme mať, neni vždy jednoduché. Súhlasím, súhlasím s tebou, že bolo by lepšie dať 1 

balík raz ročne a povedať si to na začiatku roku a nech si to aj oni rozplánujú. Na druhej strane 

treba povedať, že veľmi sa musíme prispôsobovať aktuálnej situácii, aká je. Tzn. aj v rámci mesta, 

ktoré investičné akcie sa podarí urobiť, ktoré sa nepodarí, čo máme vysúťažené, za aké ceny. Čiže 

nie vždy je, nie vždy sa to dá takto povedať, lebo isto si pamätáš, že na konci roka vôbec zostaviť 

rozpočet pri tom, ako štát osekal príjmy samospráv, bol, bol malý zázrak. Čiže v podstate toto je 

spôsob, ako sa tej nemocnici dá pomôcť, ak nejaké, nejaké peniaze sa v tom rozpočte vôbec nájdu. 

Takže to len na také ako dovysvetlenie, že prečo sa nedá povedať, že na začiatku roka dávame 

toľkoto peňazí. Ďakujem.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„S faktickou ešte, nech sa páči, môžeš Peťka.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Vôbec nechcem rozvirovať zbytočne okolo toho nejakú debatu, ale zas treba povedať 

aj to, že aj mesto má nejaký rozpočet, ktorého sa má držať a predbežne zhruba by malo vedieť, 

pokiaľ má vôbec na dotácie priestor, pretože je to niečo ako keby nadštandardné pre kohokoľvek, 

či dá alebo nedá. Takže chápem, že reagujeme operatívne. Sú to v podstate pre nemocnicu 

drobnosti, ale pre mesto, ktoré sa má držať nejakého svojho rozpočtu, preto ho aj zostavujeme a 

odsúhlasujeme ako poslanci, si myslím, že je to tiež nie na zahodenie, takto sa správať, hej. Tak ale 

samozrejme, bavíme sa tu o nejakých, nehovorím, že hlúpostiach, ale nepodstatných veciach, 

pretože samozrejme našim cieľom je pomôcť nielen vlastne nemocnici, ale všetkým našim 

obyvateľom. To som len ako taký dovetok, že ak je to možné a bolo by to možno pre nich aj 

prijateľné, tak by to bolo fajn. Ďakujem veľmi pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči, môžeš Ivka.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. Ja by som tiež k téme nemocnice chcela povedať, že ja stopercentne podporujem, 

ani s tým nemám, ani nemala som, ani nemám do budúcna určite problém. Určite ju potrebujeme 

všetci. Len možno by som chcela poprosiť teba, pán primátor, lebo máš na to vplyv, riešiť aj tie 

čakacie doby, lebo my podporujeme či detské oddelenie, či všetky možné oddelenia, ale napr. to, 

čo som hovorila pred dvoma rokmi aj pánovi riaditeľovi nemocnice. Čakacia doba na sono a 

mamografiu je 8 mesiacov. Mne konkrétne taký termín dali. Čiže ak vieme vplývať na toto, ja viem, 

že máme nedostatok lekárov, povedal to pán riaditeľ, ale musíme to urobiť asi nejako 

intenzívnejšie, lebo to pociťujem ako veľký problém. Nevravím, že ideme vydierať nemocnicu, že a 

musíte toto napraviť a potom vás podporíme. Podporme ich, ale mám potrebu povedať to nahlas, 

že toto je veľký problém podľa mňa pre pacientov, aj pre mňa osobne. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ako pravdu máte, len je to otázka personálnych kapacít, ktoré máme v nemocnici, nie je to otázka 

peňazí, toto, čo sa bavíme. Čiže my môžme kúpiť prístrojov aj 10 a tých sonografických máme 

dostatok a nových, to treba povedať. Máme problém s lekármi, áno? Čiže toto je problém. 

Samozrejme, keď tých lekárov nájdeme, tak budeme šťastní, tak to poviem. A vedenie nemocnice 

sa snaží oslovovať či fakulty, či rozprávať s mladými lekármi, či komunikovať so susednými 

nemocnicami, aby sa tento problém zlepšil. Ale toto neni problém momentálne peňazí, toto je 

problém personálne. Ale budem sa snažiť to riešiť, ja to mám poznačené, že určite to budem riešiť 

na správnej rade, ako by sme to vedeli zlepšiť, len toto je realita momentálne personálneho stavu. 

Nech sa páči, môžeš Janko.“  
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Ing. Arch. Ján Králik, (poslanec)  

„Ďakujem. No keď sa už bavíme o nemocnici, chcem povedať len jednu vec, o ktorej málokto z vás 

vie, že my pomáhame nemocnici aj úplne iným spôsobom, nielen priamymi dotáciami, ale v 

súčasnej dobe vlastne už na x oddeleniach stavebné práce vykonáva, vlastne vykonávajú ľudia, 

ktorí patria Lesom mesta Brezna a ich ceny, za ktoré to robia, sú úplne iné ako komerčné. Preto sú 

tam ako keby úspešní, ale nemocnica a tí jednotliví primári, tí jednotlivé oddelenia sú s tým veľmi 

spokojní a tam sa skutočne ide skoro bez zisku, hej. Nemocnica, čo si zoženie peniaze alebo čo im 

my dáme, tak sú tam vlastne tie priame náklady pokryté, ale zisk vlastne tam nie je skoro žiadny. 

Čiže to je takisto pomoc mesta, ktorá je mimo priamych finančných dotácií. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči. Môžeš.“  

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ešte. Ja by som k tej diskusii chcela povedať, že dotácia, to je vlastne transfer a zo zákona musí 

byť použiť alebo musí byť poskytnutá na konkrétny účel, konkrétnu úlohu alebo konkrétnu akciu. 

Čiže vždy treba smerovať tie dotácie, nemôže to byť jeden veľký balík na začiatku roka a urobte si 

s tým, čo chcete. Musí to byť takto konkrétne rozpočtované, je to v zmysle zákona v rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy. Len toľko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre. Ďakujem. Pán poslanec Palovčík ešte, nech sa páči.“  

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ja by som chcel ešte pripomenúť, že nám nebráni aj individuálne, ako aj doteraz sme sa niektorí 

poslanci aj s vedením, hej, mesta Brezna, podieľali na nejakých sponzorských darov. Viem, že aj 

kolegovia, ostatní poslanci, hej, prispievajú a dá sa. A že či neurobíme aj spoločnú ako poslanci, 

nenútim nikoho, hej, na dáky projekt zase, že by sme sa alebo v minulosti sme tak sa aj poskladali 

na dačo dobrovoľne a vedeli by sme spoločne zase ako poslanci mesta Brezno poskytnúť nejaký, 

nejakú finančnú hotovosť a niečo by sa zakúpilo pre niektoré oddelenia. Ja ďakujem veľmi pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, určite sa zapojíme. Však sme aj posledne boli spolu odovzdávať. Áno. Dobre, ďakujem 

pekne. Ak nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím. Poprosím návrhovú k jednotlivým bodom.“  

Návrhová komisia  

„Bod 9. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna berie na vedomie Správu o vykonaných zmenách 

rozpočtu od 1.  11. do 31.  12. 2024.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/ berie na vedomie 

správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.11.2024 do 31. 12. 2024 

 

Hlasovanie číslo: 17 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 10.1., poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna 

Nemocnici s poliklinikou Brezno vo výške 7.515  EUR tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/   s c h v a ľ u j e 

 

Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna Nemocnici s poliklinikou Brezno, n. o. so sídlom 

Banisko 273/1, 977 01  Brezno vo výške 7 515,00 EUR účelovo určené na: 

 

1. Kapitálový výdavok - zakúpenie CRP prístroja  

pre potreby detskej ambulancie    vo výške 1 115,00 EUR 

2. Bežný výdavok - opravy, údržbu a dovybavenie  

detského lôžkového oddelenia NsP Brezno   vo výške 6 400,00 EUR  

 

Hlasovanie číslo: 18 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 10.2., poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje v zmysle platnej legislatívy Poskytnutie dotácie 

pre Mestský hotel Ďumbier vo výške 100.000  EUR tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/  s c h v a ľ u j e    

v zmysle § 7 ods. 2 zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov poskytnutie dotácie pre Mestský hotel Ďumbier, s.r.o. 

vo výške 100 000,00 EUR, účelovo určené na  rekonštrukciu budovy hotela, ktorý je vo vlastníc-

tve  mesta Brezno a zároveň národnou kultúrnou pamiatkou. 

 

Hlasovanie číslo: 19 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 11., poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje prvú zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2025 

tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

 



40 z 73 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e  

 

1. I. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2025 

      realizovanú rozpočtovým opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  

      583/2004 Z. z.  

       

         príjmy  

         bežné príjmy         + 20,00 EUR                                                                      

         kapitálové príjmy             0,00 EUR      

         finančné operácie                        0,00 EUR           

         príjmy celkom                    + 20,00 EUR      

         výdavky  

         bežné výdavky                              + 20,00 EUR 

         kapitálové výdavky                        0,00 EUR  

         finančné operácie             0,00 EUR   

         výdavky celkom                  +  20,00 EUR            

 

    Podrobné členenie podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie – v prílohe č. 1 

 

Hlasovanie číslo: 20 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

 JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 12/ 

Správy hlavnej kontrolórky 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 12., tu máme Správy hlavnej kontrolórky mesta pod bodom 12.1. - 12.4. 

Poprosím pani hlavnú kontrolórku uviesť správy. A potom otvoríme diskusiu. Nech sa páči.“  
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Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem veľmi pekne, pán primátor. Vážené poslankyne, vážení poslanci, tak som vám toho toľko 

dneska naložila. Takže v prvom rade je to Správa o kontrolnej činnosti za rok 24. Je to správa, 

ktorú predkladám v zmysle zákona, čiže povinne vám túto správu predkladám do zastupiteľstva. Už 

ste zvyknutí, že má taký štatistický charakter, nakoľko výsledky kontroly vám vždy predkladám po 

ukončení kontroly, čiže to je len také zhodnotenie, že kde som vykonala kontroly, koľko v minulom 

roku to bolo 23 kontrol, z toho 8 bolo ukončených správou, tzn. že neboli zistené nedostatky a 15 

bolo ukončených so zistenými nedostatkami. Máte tam aj prierezovú štruktúru. Boli vykonávané 

kontroly vo všetkých našich organizáciách a na Mestskom úrade, čiže aj v obchodných 

spoločnostiach. No ako aj v minulosti som konštatovala, že to kontrolované prostredie sa zlepšuje, 

ale ja si to potom vždycky skomplikujem tým, že vymyslím nejakú novú kontrolu a tá nová kontrola 

spôsobí to, že vlastne tie výsledky sa trošku akože pokazia. Minulý rok to bolo, určite si pamätáte, 

v obchodných spoločnostiach som kontrolovala ten protikorupčný alebo ten zákon, ktorý, kde má 

byť tá, to nahlasovanie protispoločenskej činnosti. Samozrejme, všetko bolo napravené, čiže tie 

opatrenia boli účinné, ale spôsobilo to takú nejakú negatívnu štatistiku v rámci tejto kontrolnej 

činnosti. Ďalšou správou je Správa o kontrole vybavovania sťažnosti a petícii. Tam nastala taká 

situácia, že v minulom roku nebola prijatá žiadna petícia, čiže tú kontrolu som nemusela vykonať. 

Tam som to ukončila záznamom v spise. Čo sa týka kontroly vybavovania sťažnosti, tam neboli 

zistené nedostatky. To je typický príklad toho, že keď sa pravidelne niečo kontroluje, tak je to naozaj 

bez akýchkoľvek nedostatkov. A tam je naozaj to kontrolované prostredie už na tej úrovni, ako má 

byť. Ďalšou kontrolou je vlastne stav a vývoj dlhu. To som vám sľúbila, aj sebe som si sľúbila, že 

to urobím, aby sme si porovnali vlastne, ako to vyzerá. Je to vlastne stav a vývoj dlhu k 31.  12. 

Čiže ak ste si niektorí pozorne čítali moje správy, tak ste zistili, že tá správa, stav a vývoj dlhu má 

trošku iné údaje, ako má správa o preverení podmienok prijatia úveru, ktorý vlastne prijímame 

alebo navyšujeme úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania. A je to len spôsobené s tým, že stáva 

vývoj dlhu bol alebo preverila, robila kontrolu, preverenie k 31.  12. 2024. Kým prijatie úveru je 

už na podmienky roku 25, čiže premieta sa tam navýšenie príjmov, ktoré my máme a kde som bola 

príjemne prekvapená, že vlastne z 22.000.000, hovorím vám, v takých absolútnych číslach sme išli 

hore na 26.000.000. Čiže automaticky sa to premieta aj do dlhovej služby. No a posledná kontrola 

je tá povinná kontrola, ktorú som vám avizovala minulý rok prvýkrát, to je vlastne kontrola 

prevodov vlastníctva nehnuteľného majetku, ktorého všeobecná hodnota je nad 20.000  EUR. Je to 

povinná kontrola, ktorá sa nám dostala vlastne hlavným kontrolórom na základe novely zákona o 

obecnom zriadení. A teraz si všetci robíme také štatistiky, že koho sa to, na koho sa tá kontrola 

teda vzťahuje. Obyčajne sú to hlavné mesto, krajské mestá, no a my, áno. Dokonca, keď som to 

porovnávala s Banskou Bystricou, oni mali jeden prevod, my 4. A kontrola bola urobená, výsledky 

máte uvedené v správe a ja musím povedať, že som maximálne spokojná. Opäť je to kontrola, ktorá 

je urobená len druhýkrát, ale všetky tie odporúčania moje, ktoré som dávala minulý rok, tento rok 

boli do bodky splnené. Ako naozaj musím, pani prednostka, pochválim majetkové oddelenie, že ja 

som to povedala tak ľudsky, že čo mi na očiach vidia, to spravia, ale fakt ten prístup je naozaj taký, 

že či absolvovanie školení alebo je to naozaj ťažké. Preto to aj hovorím, že tá novela bola v 
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novembri 23. V roku 24, keď som robila tú kontrolu, robila som to ešte podľa právneho stavu, ktorý 

bol za rok 23 a teraz prvýkrát tá kontrola bola podľa právneho stavu po tej novele, aj keď 1 spis 

som mala ešte podľa starého právneho stavu a musím povedať, že naozaj my mesto sme sa s tým 

vysporiadali fakt ako, musím pochváliť, že snažili sme sa. Je to ťažká novela, však už bolo, už tá 

novela bola znova novelizovaná, a preto ja aj keby možno z mojej pozície je to také zvláštne, ale 

jednoducho ja tú kontrolu vnímam a vy ma poznáte ako prevenciu, nie ako represiu a práve preto 

si dovolím pochváliť všetkých, nielen to majetkové, ale aj pri tých sťažnostiach to vidno. Takže z 

mojej strany toľko k tejto, no a ešte raz si dovolím potom pri tom úvere vystúpiť a nejakých pár 

slov vám povedať, takže rada odpoviem na moje, na otázky vaše, aj keď som dneska si zobrala 

trošku viacej slova, ale odpoviem vám, keď budete.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„No my sme radi, keď to takto zhodnotíš, takže ďakujem pekne. Ja, ak to dobre čítam, ale vnímam 

to tak, aj čo sa týka vývoja toho dlhu, lebo to vás určite možno aj najviac zaujíma, že pri tých 

investíciách, pri tom množstve investícií, pri tých desiatkach miliónov, ktoré máme preinvestované, 

máme v pláne preinvestovať na základe toho, čo teraz máme poschvaľované a nielen z externých 

zdrojov, ale aj z vlastných zdrojov, tak to nie je zlé, hej. Tak to poviem, že naozaj to nie je zlé. Aj 

veľakrát, keď máme tie obavy, snažíme sa tie zdroje získať, jednoducho snažíme sa hospodáriť tak, 

aby to bolo pre nás prijateľné a nemali sme problém v rámci ani toho cashového hospodárenia, 

ani samozrejme z hľadiska toho budúceho vývoja, čo je pre nás veľmi dôležité. Takže ja ti ďakujem, 

pani hlavná kontrolórka. Samozrejme, aj tie obavy musíme premietať, čo nás na ne upozorňuješ. 

My to počúvame a som veľmi rád, že aj pani prednostka s vedením, tak jednoducho reagujeme, 

poviem, na dobrú radu, hej, veľakrát na odporúčania a som rád, že to vieš zapracovať. Takže 

ďakujem aj tebe, pani prednostke, aj všetkým, ktorí sú akokoľvek do toho zapojené, samozrejme 

právnemu, dievčatá, ďakujeme ekonomické, pani vedúca. Takže je to, je to pre nás pozitívne, keď 

to aj takto zhodnotíš aj verejne. Takže ďakujem všetkým, ktorí akokoľvek na tom zamakali a 

pracovali. Dobre, ja otváram rozpravu, nejdeme sa chváliť, musíme robiť. Nech sa páči, môžte, 

kolegyne, kolegovia. Nech sa páči, kolegyňa Donovalová. Ivka, môžeš. Páči sa.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne, ďakujem za ten prehľad. Naozaj je to super. Ja by som sa ťa chcela, pani 

kontrolórka, opýtať na bod 12.3. dlh, kde v tej tabuľke máme 2× zimný štadión, že ak by si mi aspoň 

dvoma vetami vedela povedať, že prečo 1 splatnosť je 2030 a druhá je 2029. Ak by si mi vedela 

iba, že prečo tam je 2× ten zimný štadión.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Sú dva.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„To sú 2 rôzne? 2 rôzne čerpania. Dobre. Okej, ďakujem.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, pán poslanec Obernauer, nech sa páči. Môžeš, Julko.“  

Július Obernauer (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Pán primátor si hovoril, že dosť bolo ďakovaní, ale ja sa naozaj v mene, 

verím, všetkých poslancov, chcem pani kontrolórke poďakovať za veľmi podrobne a veľmi jasne 

vypracované správy a keďže poznám jej prácu nielen ako poslanec, ale ako niekdajší štatutár, tak 

naozaj chcem potvrdiť len to, že vždy robila tie kontroly takým spôsobom, aby sa odstránili 

nedostatky, aby sa práca zlepšila, čiže naozaj nie regresívne, ale skôr metodicky usmerniť, aby 

práca pokračovala v čo najlepšie. Takže ďakujem, aj, myslím, že smelo, môžem povedať, že aj v 

mene terajších štatutárov alebo vedúcich. Ďakujem za tvoju robotu.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre. Ďakujem pekne. Ak nikto ďalší do rozpravy, rozpravu končím. Poprosím návrhovú k 

jednotlivým bodom.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky mesta v roku 2024.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta  v roku 2024 

 

Hlasovanie číslo: 21 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

 Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Dobre. Uznesenie bolo prijaté. Za 15, proti nikto, zdržal sa nikto, nehlasoval 1. Môžme ísť ďalej. 

Poprosím vás prečítať návrh na uznesenie.“  



44 z 73 

 

Návrhová komisia  

 

„K bodu 12. 2., Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly 

vybavovania a prešetrovania sťažnosti za rok 2024.“  

 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Ďakujem pekne. Má niekto pripomienky, pozmeňujúce návrhy? Nikto, dávam hlasovať.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o výsledku kontroly vybavovania  a prešetrovania sťažností  za rok 2024. 

 

Hlasovanie číslo: 22 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Zo 16 prítomných 16 za, proti nikto, zdržal sa nikto, nehlasoval nikto. Uznesenie bolo prijaté. 

Ďakujem pekne, poprosím ďalší návrh.“  

Návrhová komisia  

„Bod 12.3. ,Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly 

stavu a vývoja dlhu mesta Brezna.“  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Má niekto pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? Nikto, dávam hlasovať.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 

 

Správu o výsledku kontroly stavu a vývoja dlhu mesta Brezna 

 

Hlasovanie číslo: 23 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

  

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora)  

„Zo 16 prítomných 16 za, proti nikto, zdržal sa nikto, nehlasoval nikto. Uznesenie bolo prijaté. 

Poprosím ďalší návrh.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie Správu o výsledku kontroly prevodu 

vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, ktorého všeobecná hodnota prevýšila 20.000  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa páči.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ berie na vedomie 

 

Správu o výsledku kontroly prevodov vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, ktorého všeobecná 

hodnota prevýšila 20 000 eur. 

 

Hlasovanie číslo: 24 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 13/ 

Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2024 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 13., Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2024. Predkladám ja, 

spracoval náčelník Mestskej polície Mgr. Ladislav Majer. Nech sa páči, pán náčelník, môžeš k 

tomuto materiálu.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Dobrý deň prajem. Takže predložená správa o činnosti Mestskej polície za rok 2024 ako ste si 

všimli, zahŕňa prehľad o činnosti Mestskej polície, o výsledkoch, o činnosti hliadky miestnej, 

občianskej a preventívnej služby, ako aj obsluhy kamerového systému. Prešiel by som stručne k 

hliadke MOPS. Tá aj v roku 2024 sa skladala z 12 členov, boli využívaní hlavne na dohľad nad 

verejným poriadkom, zabezpečovanie dohľadu nad cestnou premávkou pri prechodoch pre 

chodcoch, taktiež počas kultúrnych podujatí a rôznych činnostiach v rámci mesta. Prešiel by som 

ku kamerovému systému, tých operátorov kamerového systému v roku 2024 alebo boli traja. Títo 

vykonávajú svoju prácu v rámci dvojzmennej služby a to je v doobednej od 6. do 14. a poobednej 

od 14. do 22. Samozrejme vykonávajú prácu aj piatky a víkendy v rámci kultúrnych podujatí alebo 

keď je také zhromaždenie, diskotéky, kde by mohlo dochádzať k narušeniu verejného poriadku. 

Prešiel by som priamo k činnosti Mestskej polície. Tá aj v roku 2024 vykonávala v rámci služby 

dohľad nad verejným poriadkom, nad kontrolou všeobecných záväzných nariadení a dodržiavaní 

pravidiel cestnej premávky. Len pre zaujímavosť, v rámci svojej činnosti vykonali v roku 24 2020 

preverení, oznámení od občanov. Bolo predvolaných v rámci riešenia priestupkov 2577 osôb na 

útvar Mestskej polície. Prejdem priamo k výsledkom, v rámci prejednávania priestupkov, kde 

celkovo Mestská polícia zaznamenala, či už oznámených alebo zistených vlastnou činnosťou 4493 

priestupkov, čo je v porovnaní s rokom 23 len pre zaujímavosť o 2844 priestupkov viac. Tieto boli 

zistené prevažne vlastnou činnosťou, pričom z tohto bolo 44 prejednaných v rámci priestupkového 

konania spismi a z tohto počtu 4493 bolo 2025 vyriešených napomenutím, čo je tiež jedna zo sankcií 

v rámci priestupkového konania. Mestská polícia počas služby hlavne cez víkendy zistila 29 

priestupkov. Čo sa týka porušenia zákona o ochrane pred zneužívania alkoholických nápojov, ktoré 

boli všetky upratované v rámci správneho konania a niektoré postúpené na obce v rámci trvalého 

bydliska podozrivých osôb. Čiže prejdem aj k sankciám, len poviem v čísle, že rozdiel medzi 

zistenými priestupkami v blokovom konaní oproti minulému roku je nárast o 1416. Čiže aby som 

to tak zhrnul, výsledky Mestskej polície v rámci objasňovania a riešenia priestupkov sú jedny z 

najlepších alebo možno aj najlepšieho od začiatku vzniku Mestskej polície, si dovolím tvrdiť. Ďalšia 

vec, čo sa týka Mestskej polície, je aj to, že nevenuje sa len objasňovaniu priestupkov a 

odhaľovaniu ich, ale aj plní iné úlohy, a to v rámci prevencie, kde sme vykonávali rôzne prednášky, 

či už sa to týka materských škôl, základných škôl, špeciálnej základnej školy. Taktiež robíme, 

predstavujeme svoju prácu, činnosť, či už je to kamerového systému alebo hliadky školám, ktoré 

majú o to záujem.. Pričom každý rok sa zúčastňuje na tejto prehliadke Hotelová akadémia. 
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Vykonávali sme v rámci štátnej polície a dohľad nad bezpečnosťou a plynulosť cestnej premávky 

aj akciu Reflex, kde sme upozorňovali chodcov v rámci zníženej viditeľnosti na reflexné prvky. Iné 

činnosti, spolupracujeme s Okresným súdom, kde sme im v roku 24 doručili 97 zásielok. Odborná 

príprava príslušníkov Mestskej polície a zvyšovanie ich znalostí sa vykonávala prostredníctvom, 

3× bol vykonávaný strelecký výcvik zo služobných zbraní za účasti referenta telesnej prípravy z 

Okresného riaditeľstva Policajného zboru. Prvý raz sme využili tieto služby štátnej polície. 

Neplatili sme a neriešili sme to cez inštruktorov iných firiem. Taktiež sme vykonávali v rámci 

pracovných porád preškolenie o vybraných častí zákona o obecnej polície a ich novelách vo 

všeobecných záväzných nariadeniach aktuálnych. Taktiež sme v rámci oprávnenosti ukladania 

blokových pokút a oprávnenosti použitia donucovacích prostriedkov využili rady a pokyny, 

preškolenie okresného prokurátora z Okresnej prokuratúry v Brezne. A zúčastnili sme sa školenia, 

obsluhy automatického defibrilátora, kde sme samozrejme si overili znalosti a vyskúšali aj 

prakticky. To je asi tak všetko k činnosti Mestskej polície, čo sa týka výkonu priestupkov atď. 

Hlavne by som sa chcel poďakovať na záver pánovi primátorovi za podporu a motiváciu vo výkone 

a za odvedenú prácu policajtov a samozrejme za to, že je nápomocný a ochotný za podieľajú aj na 

tom, že policajti majú zase obnovenú výstroj, výzbroj a tým sa výrazne prispieva k lepšiemu výkonu 

v rámci služby. Všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Zakončil si to najkrajšie, ako si mohol, ale to len na odľahčenie, samozrejme zo 

žartu. Ale chcem sa veľmi pekne poďakovať, myslím za nás všetkých, za mesto, aj za kolegyne, 

kolegov, lebo tak, ako sa aj my rozprávame, vidno vás, minimum sťažností od obyvateľov. 

Samozrejme stále máme čo zlepšovať, aj zlepšujeme, vždy po osobných debatách, diskusiách. Som 

veľmi rád, že sa dalo do poriadku aj parkovanie, lebo to sme tu mali, poviem, trošku anarchiu v 

rámci tohto a treba to povedať tak, ako bolo a som rád, že sa to dalo do poriadku naozaj systémovo, 

pretože každú jednu ulicu sme niekoľko týždňov kontrolovali Mestskou políciou a poviem, že ľudia 

si jednoducho na to zvykli a máme už disciplínu aj v týchto veciach, aby jednoducho to fungovalo 

tak, ako má, aby to bolo rešpektované tak, ako káže aj naše všeobecne záväzné nariadenie. Čo 

treba povedať je, že aj tá atmosféra u vás je úplne iná, je dobrá, je taká, ako má byť aj pri ozbrojenej 

zložke mesta. A za to ďakujem hlavne tebe, pán náčelník, a som veľmi rád, že ideme tým smerom 

odborným a profesionálnym, že máme množstvo aj školení a keď je aj nejaká zmena legislatívy, to, 

čo si aj spomenul v rámci preškolenia policajtov a jednoducho, takto by mala vyzerať tá práca 

Mestskej polície. Stále hovorím, máme čo zlepšovať a som veľmi rád, že ideme aj do toho 

technického vybavenia a preto to chcem povedať, nechcem veľa rozprávať, ale aby ste aj vy vedeli, 

aký je ten zámer, lebo teraz sme sa sústredili na také maličkosti, riešili sme, nakúpili, čo zase pán 

náčelník veľmi promptne reagoval, či sú to alkotestery, či sú to testy na drogy, áno, čiže aj na toto 

sme sa, čo sme nemali v minulosti, lebo to sú novinky, ktoré máme. Kúpili sme aj takéto zariadenia. 

Budeme mať technológiu, techniku, ktorú teraz riešime aj v rámci vedenia mesta a technických 

služieb, v spolupráci samozrejme s Mestskou políciou na odhaľovanie dopravných priestupkov. 

Čiže nebude sa to robiť už len fyzicky, bude sa to robiť technológiami, či prostredníctvom kamier, 

či prostredníctvom, aké sú to, sken, skenery na vozidle alebo manuálne. Potom samozrejme sú to 
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kamery, ktoré dneska, keď si urobíme najbližšiu prezentáciu, budete vidieť, že dokážu rozoznať aj 

nebezpečné konania v rámci bežného diania na ulici. Čo sú také novinky. Čiže máme už tie nové, 

ako sa povie, smart technológie, ktoré dokážu vyhodnocovať nielen dopravu, ale aj napr. 

nebezpečné konanie, ak by niekto napadol niekoho na ulici, jednoducho tá kamera to dokáže 

detekovať a dať oznámenie už Mestskej polícii. Máme nový systém aj kamerový. Z 10 kamier, ktoré 

sme pôvodne mali, máme 30. Áno, ak sa mýlim, oprav.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„40.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„40 už, no tak 40, pardon, 40 kamier a treba povedať, že chceme ďalej pokračovať v jednotlivých 

uliciach a častiach mesta, ktoré máme problémové, hej? Čo vnímam samozrejme ako pozitívum. 

Teraz sa bavíme o novom vozidle, lebo chceme prejsť na elektromobily, aj, poviem, pri plnom 

fungovaní Mestskej polície, pretože je to lacnejšie, je to efektívnejšie a ušetrené peniaze vieme 

potom dať do opäť nových technológií, ktoré výrazne pomáhajú Mestskej polícii alebo budú 

výrazne pomáhať Mestskej polícii pri činnosti. Čo je ale zásadná vec, je ľudský kapitál a potenciál. 

A dneska vnímam aj vedenie Mestskej polície ako výborné. Prišiel aj nový kolega so skúsenosťami, 

áno, Janko Vojtko zo štátnej polícii, čo zase beriem ako +, ale pán náčelník to pevne drží za opraty 

a ideme dopredu. Takže teším sa z toho len tak ďalej, samozrejme, čo najmenej roboty, ako sa 

povie, aj keď asi to tak nebude, ale tak by sme si to želali, aby sme v meste mali poriadok a v 

podstate, aby sme mali čo najmenej vecí, ktoré vyrušujú našich obyvateľov alebo im znepríjemňujú 

bežný život. Takže za mňa poďakovanie. A ideme ďalej.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Aj ja ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Nech sa páči, otváram rozpravu. Pán poslanec Duhan, aj ako predseda komisie. 

Môžeš Erik, páči sa.“  

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo, pán primátor. Za komisiu pre verejný poriadok môžem len konštatovať 

za absolútne super výsledok. Pán náčelník Lacko Majer, klobúk dolu, spolupráca absolútne 

stopercentná. Tak isto aj zamestnanci, chalani, tí sú akční. Nedávno, minulý týždeň sme boli pri 

občanovi, ktorý pálil káble, toxicky zadymil celé mesto a tí chalani tam boli behom piatich minút, 

naozaj, boli na druhej strane toho mesta. Takže ja musím len konštatovať veľké ďakujem a ja ako 

predseda komisiu pre verejný poriadok. Veľké ďakujem, naozaj, super robota.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne, pán poslanec Struhár, nech sa páči, môžeš.“  
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Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Pán náčelník, ja viem, že my spolu na kávu asi pôjdeme, ale myslím si, že ste 

chlap na správnom mieste. Chcem sa vám poďakovať za vyčistenie ulice pri gymnáziu, lebo je to 

teraz tam prehľadnejšie a bezpečnejšie. Ja viem, že nemôžme z celého mesta odstrániť autá z 

chodníkov, to sa nedá. A toto bol veľmi dobrý krok. Ďakujem. A chcel by som vás poprosiť, ja viem, 

že by som to možno mohol dať potom do tých posledných bodov, ale aby sme dali potom do budúcna 

pozor aj na autá, ktoré stoja na chodníku, keď vychádzame doprava popri Freshi, je to tam dosť 

neprehľadné, aby sme aj tam potom dbali na nejakú bezpečnosť a potom ešte autá stoja blízko.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pri ktorom Freshi myslíš?“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Pri zvieratkách, je to dosť nebezpečné a taktiež pri zverolekárovi, Lichardova je to ulica, oproti 

Kuzmányho. Na Kuzmányho. Len to. Ďakujem. A každopádne ešte by som chcel vedieť, že prečo 

sme tak postúpili, také veľké číslo sme zrazu mali, o 1400 priestupkov viacej, že čo je, čo je dôvod.. 

Či sa tak zvýšila nebezpečnosť žitia alebo efektivita práce.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Chuť policajtov sa zvýšila, aby som to odpovedal.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Odpoviem. Mali sme prípady, ktoré ma zdravo rozčúlili, takže sa to začalo riešiť výrazne viac na 

poradách a pán náčelník to zobral z tej pozitívnej strany a urobil systémové kroky preto, aby sa tie 

ulice začali systematicky kontrolovať, lebo nestačilo nám občasné, lebo ľudia si povedali 

jednoducho, na rovinu poviem, povedali si, však raz za rok zaplatím a zvyšok roka každý deň, keď 

tam stojím a idem na obed, nemusím, hej. Čiže doslova takto. Lebo tak sa jej vyjadrili niektorí, ako 

to neni, že z mojej hlavy. Takže toto sme začali kontrolovať pravidelne. No a vravím, Mestská 

polícia to chytila z toho, z tej dobrej strany, pozitívne a jednoducho je v tom poriadok. V tomto, ale 

to, ako ubezpečujem, do budúcna budeme mať jednoduchšiu prácu práve cez tie nové technológie, 

ktoré zavedieme a musíme zaviesť, ak chceme efektívne kontrolovať aj dopravu v rámci nového 

systému parkovania, čo sme si už prezentovali na pracovnom stretnutí, budeme si aj na ďalších 

pracovných, lebo k tomu sa ešte stretneme, ako sme si aj sľúbili a povedali. Takže to všetko do seba 

nejako zapadá, zlepšiť tú situáciu aj s týmito vecami.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Tou otázkou som vlastne mieril na to, že či život v meste začína byť nebezpečnejší alebo sa zvýšila 

efektivita a odpoveď som dostal.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja si myslím, že bude bezpečnejší, lebo práve tie technológie, ale samozrejme aj dôsledná činnosť 

Mestskej polície nám v tom pomôžu. Takže verím, že to tak bude samozrejme. Pán poslanec 
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Ambros, nech sa páči.“  

Mgr. Pavel Ambros (poslanec)  

„Ďakujem veľmi pekne. Tiež sa pripája k poďakovaniu. Tie čísla mi boli hneď zrejmé, že ten počet 

kontrol, hlavne čo sa týka plynulosti cestnej dopravy, že to bolo tým zvýšeným počtom kontrol. Čo 

som si tak všimol, že na druhej strane, čo sa týka tých psičkárov, tam to číslo bolo menšie a takže 

aj tu by som poprosil, keby tie kontroly boli dôsledné, lebo prechádzam každý deň popri malej 

stanici smerom, smerom k železničnému priecestiu a priznám sa, tam ísť s dieťaťom, tak je to ako 

hrôza. Viem, že je to na zodpovednosti tých, ktorí si psíkov venčia, ale keby sme aj v tomto smere 

buď nejakú osvetu alebo nejaké preventívne kontroly robili, aby naozaj sme mali čisté krásne 

mesto. A k tomu, čo hovoril kolega Struhár, tak áno, Kuzmány ulica, tam zvyknú parkovať, ja 

pochopím aj pri tom obchode, keď tam si dajú blikačky a stoja tam, že si naložia, vyložia ťažký 

tovar, to chápem. Ale viem aj pri tej klinike, že niekedy tam stoja vo vozovke nie 10 minút, ale 

hodinu aj dlhšie a to si myslím, že v poriadku nie je. Takže aj toto by som poprosil, keby sa na to 

dalo pozor. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ja len nadviažem na teba, ak môžem, Pali, že aj teba poprosím a žiadam, pán náčelník, 

keby sme komunikovali aj s Tuláčikom, lebo bol taký prísľub, že aj keď v podstate sme posledne 

vyhoveli žiadosti, že budú využívať oni ten zadný pozemok, ktorý majú na venčenie psov a treba 

povedať, že toto, čo ty hovorí, že je hlavne od venčenia, ktoré je z Tuláčika, hej. To si povedzme, 

ako je, hej? Proste je to tak. Ale to je v dobrom teraz, aby sme to vyriešili, lebo to k tomuto nemá 

dochádzať. My sme im tam osadili aj koše na exkrementy, čiže majú to kde vyhadzovať, aj koše na 

exkrementy vozíme v rámci zberu odpadu Technických služieb a jednoducho myslím si, že toto sa 

dá vyriešiť tak, ako bolo prezentované aj zo strany občianskeho združenia, ktoré mesto podporuje 

práve týmto spôsobom, že budú využívať tie plochy za útulkom a bude sa potom predchádzať tomu, 

že toto bude tak znečistené, ako je, lebo ja tam chodím tiež a iba to môžem potvrdiť, čo hovoríš, že 

to naozaj vyzerá veľmi zle. To ostatné samozrejme tiež. Dobre, ďakujem. Prosím? No tí na 

príležitostné. Tam nie je problém s tými, ktorí sú zamestnaní alebo priamo na tej dobrovoľnej, tam 

je práve to príležitostné, títo to nechávajú, ako hovoríš. A ty to máš určite odsledované. Presne tak. 

Dobre, pán poslanec Ridzoň, nech sa páči. Môžeš Martin.“  

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja by som odpovedal aj Dano, aj tebe, že vlastne tá činnosť Mestskej polície sa 

zvýšila aj napriek, aj vďaka tomu, že pán náčelník hľadá vlastne zamestnancov aj cez aktívne 

opatrenia na trhu práce, na úrade práce. Má dvoch zamestnancov cez, cez vlastné projekty, ktoré 

sú u nás vlastne hradené, čiže sú to na kamerovom systéme atď., čiže využíva aj takéto možnosti, 

ako ušetriť a zefektívniť vlastne tú bezpečnosť u nás v meste Brezno. Takže za tomu ďakujem, lebo 

my spolu komunikujeme aj takto z pozície Mestská polícia, štátna správa. Takže to je super. A 

dúfam, že ja vítam aj nové technológie v rámci kamier a verím, že budú statické, lebo hlavne na 

Mazorníku sú problémové tie kamery, ktoré majú dvojminútový interval a verím tomu, že teda asi 

tak tuším dvojminútový a verím, že sa vymenia za statické, lebo veľakrát pomôžu hlavne pri tej 
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jednosmerke, ako je Fresh, ako je Fresh. CBA-čka je zavretá, resp. Terno teraz a Fresh, tam to je 

problémová nedeľa, to je, to je kalamita tam. Ďakujem veľmi pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prepáč, ak doplním. Dneska, samozrejme ďakujeme za tú pomoc, určite nám to veľmi pomáha, 

to, čo si spomenul vďaka tebe a Úradu práce. Čo sa týka tých kamier, tak mohol som vidieť, pán 

náčelník my teraz vysvetlil, poukazoval, tak doplním len v rýchlosti, máme statické, kupujeme 

statické a viac rozmerové, ak ma doplníš.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Kupujeme statické. Prevažne sa snažíme dopĺňať k otočným statické alebo na miesta, kde nie sú 

kamery len statické, ktoré sú jedno a viac objektívové s tým, že 1 kamera je na jednu licenciu 

zakúpená, avšak keď je štvorobjektívová, stále je to len 1 licencia a zaberá, keď si to predstavte, 

štvorobjektívová zaberá 360 stupňov, hej, stálych. Takže vidí na všetky, na všetky smery. Je to výseč 

1 objektívu, končí, začína výseč druhého objektívu a tak proste pokryté.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Čiže kupujeme teraz také a je to lacnejšie, hej?“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Je to lacnejšie a už tieto kamery, čo zakupujeme, čo videl aj pán primátor, už majú v sebe ten 

smart systém na rozpoznávanie, buď stretávanie osôb, výkriku, behu, evidenčných čísiel atď., 

narušenia verejného poriadku. Čiže už sa zaoberáme len takými kamerami.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ako v rámci tých pracovných stretnutí, čo máme, tak určite si potom ešte jedno do konca roku aj 

2 spravíme na Mestskej polícii, aby ste videli, že aj technologicky, že kde sme pokročili, lebo je to, 

je to fajn, je to zaujímavé.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Rozšírilo sa pracovisko vlastne, máme.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Nech sa páči, pán poslanec Tokár. Jožko môžeš. Pardon, prepáč, aby sme to zrýchlili. Môžeš, 

nech sa páči.“  

Jozef Tokár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Naozaj skutočné je, že nie je to len represia, ale veľmi dôležitá je prevencia. 

Aj ja zo svojich skúseností viem, že naozaj tá činnosť je veľmi dobrá, spôsob a aj komunikácia aj 

prístup tých policajtov. Takže ja sa naozaj chcem aj zo svojej skúsenosti poďakovať. Len tak ďalej. 

Držím palce.“  
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Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ešte pán poslanec Duhan, nech sa páči. Erik môžeš.“  

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja to len v krátkosti. Kolega Ambros, na margo toho venčenia, tam my sme ako 

komisia pre verejný poriadok poslali upozornenie, aj list doporučený pani Kokavcovej, nakoľko sa 

tam zhromažďujú aj ten experiment, aj tí ľudia sú ohrození viac menej životom, nakoľko chodí tade 

vlak. Takže prechádzajú tade cez železničné priecestie. Takže v takejto krátkosti. Ďakujem.“  

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„A tým, že je to taká problémová lokalita, tak aj tu mi Martin Juhaniak, kolega našepkáva, že by 

sme tam dali možno kameru, ak nám nezaberá ten priestor a máme tam problém aj v rámci dopravy 

niekedy, tak by sme to nejak rozumne umiestnili, že by nám to zaberalo.“  

 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Ku kamerám by som dodal, že momentálne máme rozpracovanú ulicu Rázusovú, ulicu 

Chalupkovú a hradby, čiže podľa možností doplníme aj na Kuzmányho.“  

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno. Poprosím, ale my sme aj projekt riešili, nie? Tam máme koľko, máme v projekte? Ale kamier, 

koľko máme nových tam? 100 kamier, hej? Čiže riešime teraz prípravu projektu, kde by sme 

žiadali. Jasné, samozrejme, že je tam aj Bujakovo. Neboj sa. Ale, že by sme mali takýto počet 

kamier... Nám to výrazne uľahčuje prácu tým, že tie kamery vedia detekovať to protispoločenské 

správanie, tak jednoducho tá kamera dokáže tú Mestskú políciu už vyslovene privolať v rámci 

nejakej takejto činnosti.“  

 

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)  

„Ešte by som, ak môžem, doplnil ku kamerám, hliadka bude mať aj vlastný tablet v aute. Budú 

vidieť, keď nebude operátor kamerového systému, bude hliadka vidieť sama, kde jej detektuje 

kamera alarm a vie čím skôr a prednostne ísť na to miesto a zakročí. Vie si pozrieť priamo v aute, 

čo sa deje na tom mieste. Čiže tým sa aj urýchli príchod na miesto, aj ich prehľad v meste.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno. Martin, nech sa páči, môžeš.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)   

Je fajn, že ste pristúpili aj k objektívnej zodpovednosti v rámci priestupkov na úseku dopravy. 

Možno by nebol od veci dať aj do našich novín, že napr. ČSA tam tí ľudia môžu bežne dostať. Raz 

ma oslovil 1 pán z Mazorníka, že parkoval v tej časti, ako je povedzme Balkán zmrzlina a prišlo 

mu pekne rozhodnutie, hej, že to tu v minulosti nebolo. Je to tiež jedna z tých vecí, kde môžme 

aktívne v podstate zasiahnuť.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Je to legislatívna možnosť, využívajú.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)   

„Je to super, akože fakt to tu nebolo a náčelník do toho išiel, nazvem to, priamo tak, ako sa patrí.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ja už tu len doplním, že my čakáme hlavne na, na meranie aj rýchlosti, lebo na niektorých uliciach 

je to čistá katastrofa. To máme preteky doslova, že to keď vidím, že 120 niekto dokáže na 

päťdesiatku prebehnúť, tak to už ako to je na zváženie so zdravým rozumom. Ale máme aj takéto. 

Takže čakáme aj to, to nám pomáha.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„Je to fajn, len by som to ešte tak povedal, že dajme to aj vedieť ako keby do éteru, že niečo takéto 

sa aplikuje, aby každý konečne začal rešpektovať to, že ak je tam raz zákaz státia alebo zákaz 

zastavenia, tak nech je to zákaz zastavenia alebo zákaz.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„S pánom náčelníkom v správe urobíme rozhovor, takže.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„To by bolo fajn. Presne tak.“  

Mgr. Ladislav Majer (náčelník Mestskej polície Brezno)   

„Doplním ťa Martin, k tej objektívnej bolo spracovaných za rok 24, ale to je v správe, 22 

objektívnych zodpovedností a rozkazov uložení pričom 20 bolo uhradených. To ešte riešime.“  

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec)  

„To je perfektné.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre. Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Poprosím návrhovú, 

nech sa páči.“  

Návrhová komisia  

„Bod 13. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna berie na vedomie Správu o činnosti Mestskej polície 

Brezno za rok 2024.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Správu o činnosti Mestskej polície Brezno za rok 2024 

 

Hlasovanie číslo: 25 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 14/ 

Zmeny v komisiách 

14.1. Zmeny v komisii pre kultúru pri MsZ mesta Brezna 

14.2. Zmeny v komisii pre verejný poriadok pri MsZ mesta Brezna 

14.3. Návrh na zmeny v komisii MsZ  mesta Brezna pre školstvo 
 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Pod bodom 14 máme Zmeny v komisiách. Zmeny v komisii pre kultúru, zmeny komisií pre verejný 

poriadok a zmeny v komisii pre školstvo. Tak poprosím predsedov alebo zástupcov komisií, aby 

odprezentovali návrhy. Nech sa páči, ak súhlasíte, všetkým k trom bodom, nebudeme to... Nech sa 

páči, pán poslanec Obernauer za komisiu kultúry.“  

Július Obernauer (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja len na vysvetlenie, prečo nastáva k tejto zmene pani Ivica Krištofová, ktorá 

bola členkou komisie kultúry. Išla do predčasného dôchodku a na vlastnú žiadosť akože odstupuje 

z komisie. Komisia navrhuje pani Michaelu Hubert ako novú členku. Poznáme ju trošičku aj z 

praxe a z činnosti. Jednak je to módna návrhárka, jednak folkloristka, tak pevne veríme, že bude 

prínosom pre našu činnosť. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Potom poprosím, verejný poriadok. Pardon, nevidel som, ospravedlňujem sa.“  
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Erik Duhan (poslanec)  

„V pohode kolega. Ďakujem pekne pre, za komisiu pre verejný poriadok, návrh na voľbu člena 

komisie pre verejný poriadok pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna, v súčasnosti je členom 

komisie pre verejný poriadok podplukovník Mgr. Ján Vojtko, ktorý bol riaditeľom odboru 

poriadkovej polície Okresného riaditeľstva Policajného zboru v Brezne. Na základe ukončenia jeho 

služobného pomeru navrhujeme, navrhuje Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schváliť mjr. Mgr. 

Mateja Spišiaka trvalým bytom Malinovského 16, Brezno. Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne a školstvo poprosím ešte.“  

Mgr. Daniel Struhár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo, tak za školstvo navrhujeme takto, pani Viera Mondlová, ktorá bola dlhodobým 

členom komisie školstva, zo zdravotných dôvodov požiadala o uvoľnenie z funkcie člena komisie. 

Za čo, za jej prístup za celú dobu, ktorú, kým bola členkou, chceme, samozrejme, veľmi pekne 

poďakovať a v podstate popriať, aby všetky veci, ktoré sa vyskytli, sa čo najlepšie a najrýchlejšie 

vyriešili. No a zároveň možno už aj odporučiť člena, člena? Zároveň by sme chceli odporučiť 

Mestskému zastupiteľstvu mesta Brezna zvoliť za člena komisie pre školstvo pri Mestskom 

zastupiteľstve mesta Brezna pani Zuzanu Akurátnu. Je to v podstate pani zástupkyňa našej 

umeleckej školy, Základnej umeleckej školy. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, ďakujem pekne. Nech sa páči, návrhová. Jednotlivé návrhy. Chce niekto ešte k týmto 

návrhom? Pardon, že ak chcete k tomu diskutovať. Asi nie predpokladám. Nech sa páči.“  

Návrhová komisia  

„Takže pod 14.1. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. odvoláva na základe vlastnej žiadosti 

Ivicu Krištofovú z funkcie člena komisie pre kultúru tak, ako je uvedené v texte a volí za člena 

komisie pre kultúru Michaelu Hubert.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, páči sa.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  Odvoláva 

  

Na základe vlastnej žiadosti  

  

Ivicu Krištofovú,  Brezno 

 

z funkcie člena komisie pre kultúru pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 

30.12.2024 
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II/ Volí 

 

v súlade s § 15ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších pred-

pisov 

 

za člena Komisie pre kultúru  pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna 

 

Michaelu Hubert,  Brezno  dňom 01.03.2025 

Hlasovanie číslo: 26 

Brezno 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím 14.2.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. odvoláva Mgr. Jána Vojtka z funkcie člena komisie pre 

verejný poriadok a v zmysle textu volí za člena komisie pre verejný poriadok Mgr. Mateja 

Spišiaka.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa páči.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 
I/  Odvoláva 

  

pplk. Mgr. Jána Vojtka, bytom Brezno 

 

z funkcie člena komisie pre verejný poriadok  pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna 

dňom 28.02.2025 

 



57 z 73 

 

 

II/ Volí 

 

v súlade s § 15ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších pred-

pisov 

 

za člena Komisie pre verejný poriadok pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna 

 

Mjr. Mgr. Mateja Spišiaka,   Brezno dňom 01.03.2025 

 

Hlasovanie číslo: 27 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 14.3., poprosím návrh na 

zmeny v komisii pre školstvo.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. odvoláva na základe vlastnej žiadosti Vieru Mondlovú z 

funkcie člena komisie pre školstvo, ako je uvedené v texte a II. volí za člena komisie pre školstvo 

Mgr. Zuzanu Akurátnu.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa 

páči.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/  Odvoláva 

  Na základe vlastnej žiadosti  

 Vieru Mondlovú, Brezno 

z funkcie člena komisie pre školstvo pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna dňom 

28.02.2025 

II/ Volí 
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v súlade s § 15ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších pred-

pisov 

za člena Komisie pre školstvo  pri Mestskom zastupiteľstve mesta Brezna 

Mgr. Zuzanu Akurátnu, PhD, Mýto p. Ďumbierom,  dňom 01.03.2025 

 

Hlasovanie číslo: 28 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 15/ 

Navýšenie úveru zo ŠFRB pre Nájomný bytový dom ul. Brezno – Mazorníkovo z dô-

vodu úpravy výšky DPH 
 

15.1 Preverenie podmienok prijatia úveru – ŠFRB 

 

15.2. Nájomný bytový dom ul. MPČĽ Brezno – Mazorníkovo, zmena uznesenia č. 

97/2021 zo dňa 26. 05. 2021 a 92/2023 zo dňa 18. 04. 2023 z dôvodu úpravy výšky 

DPH 

 

15.3. Návrh na prijatie úveru zo ŠFRB 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 15. Tam je Navýšenie úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania pre Nájomný 

bytový dom ulice Brezno, Mazorníkovo z dôvodu úpravy výšky DPH. Preverenie podmienok 

prijatia úveru preverila pani hlavná kontrolórka mesta. Potom 15.2. máme samotný návrh a 15.3. 

Návrh na prijatie úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania, teda zmenu uznesenia 15.2. a 15.3. je 

Návrh na prijatie úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania. Poprosím k bodu 15.1. Ak dovolíte 

odprezentovanie všetkých troch návrhov, keďže spolu súvisia. Najprv pani hlavnú kontrolórku a 
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potom kolegyňu vedúcu Boháčikovú a Šefrankovú. Nech sa páči.“  

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka)  

„Ďakujem. To je tá spomínaná kontrola preverenia splnenia podmienok na prijatie, resp. v tomto 

prípade na zvýšenie sumy úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania. No a vlastne my sme v tej 

dlhovej službe na 8, 91  %. Čiže to je to, čo som spomínala, že ak ste si čítali tie 2 správy, tak 

vlastne to percento nám išlo dole pod vplyvom vlastne navýšenia tých príjmov z 2 2 na 2 6  000 000. 

Takže podmienky boli splnené alebo sú splnené a je možné pristúpiť k schváleniu zvýšenia úveru 

zo Štátneho fondu rozvoja bývania. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. K bodu 15.2., nech sa páči.“  

Ing. Veronika Boháčiková, PhD. poverená vedením odboru investičného)  

Dobrý deň všetkým. Odbor investičný predkladá návrh uznesenia, ktorý hovorí o zmene pôvodných 

uznesení z dôvodu zmeny sadzby dane z pridanej hodnoty z doterajších 20  % na 23  %. Pôvodná 

cena realizácie stavby bude navýšená o sumu 25.478,81  EUR.  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Bod 15.3.“  

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a správy majetku)  

„Na základe doterajšej prezentácie, čiže v zmysle toho, že sa DPH mení z 20 na 23 %, tak 

predkladáme návrh na prijatie alebo teda navýšenie pôvodného úveru zo Štátneho fondu rozvoja 

bývania. Úverová zmluva, ktorá je, by som povedala, na stavbu prijatá, sa navyšuje o 19.460  EUR 

a na technické vybavenie tejto stavby sa úver navrhujeme navýšiť o 3.670  EUR.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre. Ďakujem pekne.. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu k týmto trom 

bodom. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Poprosím návrhovú k bodu 15.1. najprv.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna berie na vedomie Správu o výsledku kontroly dodržiavania 

zákonných podmienok pre prijatie návratných zdrojov financovania, zvýšenie úveru zo ŠFRB.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

  

I/ berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly dodržania zákonných podmienok pre prijatie návratných zdrojov 

financovania -  zvýšenie úveru zo ŠFRB. 
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Hlasovanie číslo: 29 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 15.2., poprosím.“  

Návrhová komisia  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna, Žilinská jednotka schvaľuje zmenu a doplnenie uznesenia 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna o podpore vo forme dotácie úveru na výstavbu bytového 

domu s deväťdesiatimi šiestimi nájomnými bytmi bežného štandardu na ulici MPČĽ ďalej tak, ako 

je uvedené v texte. II. schvaľuje uzatvorenie dodatku číslo 8, zmluva o diele tak, ako je uvedené v 

texte a III. schvaľuje po prvé podanie žiadosti o poskytovanie podpory vo forme navýšenia úveru, 

ďalej tak, ako je uvedené v texte, po druhé podanie žiadosti o vypracovanie dodatkov k 

dodatočným, k dotačným zmluvám na obstaranie, po tretie záväzok mesta vyčleňovať finančné 

prostriedky v rozpočte mesta na zabezpečenie splácania navýšenia poskytnutých úverov zo ŠFRB 

počas celej doby ich splatnosti a po štvrté, spôsob zabezpečenia navýšenia celkového úveru zo 

ŠFRB tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Schvaľuje 

 

zmenu a doplnenie 

 

uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 97/2021 zo dňa 26. 05. 2021 a 92/2023 zo dňa 

18. 04. 2023  o podporu vo forme dotácie a úveru na výstavbu bytového domu s 96 nájomnými 

bytmi bežného štandardu na ul. MPČĽ a technickej vybavenosti podmieňujúcej užívanie nájom-

ných bytov (ďalej len „uznesenia“)  nasledovne: 

 

1. Doterajšie znenie čl. IV. uznesenia sa  v celom rozsahu nahrádza znením: 
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IV. Spôsob financovania obstarania : 

1. nájomného bytového domu ul. MPČL Brezno - Mazorníkovo s 96 nájomnými bytmi: 

a. dotáciou z Ministerstva dopravy a výstavby SR v sume 1 972 630,00 Eur 

b. úverom zo ŠFRB v sume 5 857 620,00 Eur s lehotou splatnosti 40 rokov s úro-

kovou mierou 1,00 %; 

c. Vlastnými zdrojmi mesta Brezno na dofinancovanie rozdielu medzi obstaráva-

cími nákladmi a poskytnutou dotáciou a úverom zo ŠFRB vo výške 15,28 Eur 

2. Súvisiacej technickej vybavenosti : 

a. dotáciou z Ministerstva dopravy a výstavby SR v sume 167 520,00 Eur s DPH:  

−  podľa § 2 ods. 1 písm. o) prvý bod zákona o dotáciách na Verejný vodovod a 

vodovodnú prípojku (ďalej len „vodovod“) (zahŕňajúcu stavebné objekty SO 

13 Prekládka verejného vodovodu, SO 08 Vodovodná prípojka, SO 08.1 Po-

žiarna voda)  

−  podľa § 2 ods. 1 písm. o) druhý bod zákona o dotáciách na verejnú kanalizáciu 

a kanalizačnú prípojku (zahŕňajúcu stavebné objekty SO 09 Prípojka splaškovej 

kanalizácie, SO 10.2.1 Dažďová kanalizácia zo striech)  

− podľa § 2 ods. 1 písm. o) tretí bod zákona o dotáciách na Miestnu komunikáciu  

(zahŕňajúcu stavebné objekty SO 03.3 Chodníky, SO 03.1 Cesty, SO 10.1.1 

Dažďová kanalizácia zo spevnených plôch, SO 06 Areálové osvetlenie)  

− podľa § 2 ods. 1 písm. o) štvrtý bod zákona o dotáciách na odstavnú plochu 

vrátane príjazdu k odstavnej ploche z miestnej komunikácie zahŕňajúcu sta-

vebný objekt SO 03.2 Parkoviská  

b. úverom zo ŠFRB s lehotou splatnosti 20 rokov s úrokovou mierou 1,00 % 

v sume 317 560,00 Eur s DPH: 

− v účele U6113 Verejný vodovod a vodovodná prípojka (zahŕňajúcom stavebné 

objekty SO 13 Prekládka verejného vodovodu, SO 08 Vodovodná prípojka, SO 

08.1 Požiarna voda)  

− v účele U6123 Verejná kanalizácia a kanalizačná prípojka (zahŕňajúcom sta-

vebné objekty SO 09 Prípojka splaškovej kanalizácie, SO 10.2.1 Dažďová ka-

nalizácia zo striech) 

−  v účele U6143 Miestna komunikácia (zahŕňajúcom stavebné objekty SO 03.3 

Chodníky, SO 03.1 Cesty, SO 10.1.1 Dažďová kanalizácia zo spevnených 

plôch, SO 06 Areálové osvetlenie)  

−  v účele U6153 Odstavná plocha zahŕňajúcom stavebný objekt SO 03.2 Parko-

viská  

 

c. Vlastnými zdrojmi mesta Brezno na dofinancovanie rozdielu medzi obstaráva-

cími nákladmi a poskytnutou dotáciou a úverom zo ŠFRB vo 89 423,61 Eur 

s DPH v účeloch: 

− Verejný vodovod a vodovodná prípojka (zahŕňajúcom stavebné objekty SO 13 

Prekládka verejného vodovodu, SO 08 Vodovodná prípojka, SO 08.1 Požiarna 

voda)  
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− Verejná kanalizácia a kanalizačná prípojka (zahŕňajúcom stavebné objekty SO 

09 Prípojka splaškovej kanalizácie, SO 10.2.1 Dažďová kanalizácia zo striech) 

−  Miestna komunikácia (zahŕňajúcom stavebné objekty SO 03.3 Chodníky, SO 

03.1 Cesty, SO 10.1.1 Dažďová kanalizácia zo spevnených plôch, SO 06 Are-

álové osvetlenie) 

−  Odstavná plocha zahŕňajúcom stavebný objekt SO 03.2 Parkoviská 

 

 

d. Vlastnými zdrojmi mesta Brezno vo výške 100% obstarávacích nákladov v cel-

kovej výške 575 413,95 Eur na obstaranie technickej vybavenosti, na ktorú sa 

úver zo ŠFRB nepožaduje v cenách: 

 

− SO 01 príprava územia a HTÚ  ........................................ 77 263,94 Eur s DPH 

− SO 03.4 Spevnené plochy-Štrková plocha ............................ 727,46 Eur s DPH 

− SO 03.5 Spevnené plochy-Plocha pre kontajnery ............... 1114,77 Eur s DPH 

− SO 03.6 Spevnené plochy-Ihriská .................................... 11 148,95 Eur s DPH 

− SO 03.7 Spevnené plochy-DDZ .............................................. 51,42 Eur s DPH 

− SO 04 Oporné múry  ....................................................... 316 697,13 Eur s DPH 

− SO 04.1 Rozšírenie OM2.................................................. 21 180,95 Eur s DPH 

− SO 05.1 NN prípojka .......................................................  35 399,43 Eur s DPH 

− SO 07 Prípojka teplovodu................................................. 25 618,17 Eur s DPH 

− SO 10.1.2  ORL ................................................................ 31 640,12 Eur s DPH 

− SO 10.2.2 Trativody  ........................................................ 14 729,01 Eur s DPH 

− SO 10.2.3 Retenčná nádrž  ................................................. 6 350,48 Eur s DPH 

− SO 11 Sadové úpravy  ...................................................... 16 238,25 Eur s DPH 

− SO 12 Prípojka UPC a prekládka exist. vedenia UPC  ...... 1 170,54 Eur s DPH 

− SO 14 Stojisko kontajnerov  ............................................. 16 083,33 Eur s DPH 

 

2. Doterajšie znenie článku V. uznesenia  sa v celom rozsahu nahrádza znením:  

 

V. Vyhlásenie mesta, že náklady financované vlastnými zdrojmi na výstavbu:  

1. nájomného bytového domu ul. MPČL Brezno - Mazorníkovo s 96 nájomnými bytmi na 

dofinancovanie rozdielu medzi obstarávacími nákladmi a poskytnutou dotáciou a úverom 

zo ŠFRB vo výške 15,28 Eur 

2. technickej vybavenosti podmieňujúcej užívanie bytového domu na dofinancovanie rozdielu 

medzi obstarávacími nákladmi a poskytnutou dotáciou a úverom zo ŠFRB vo výške vo 

výške 89 423,61 Eur,  

3. náklady na obstaranie technickej vybavenosti, na ktorú sa úver zo ŠFRB nepožaduje vo 

výške 587 413,95 Eur,  

budú vyčlenené v rozpočte mesta Brezno na rok 2023, 2024 a 2025. 

 

II/ Schvaľuje 
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Uzatvorenie Dodatku č. 8 k Zmluve o dielo č. 501/202-OI-I-ZoD zo dňa 26.05.2021 so zhotovite-

ľom ARPROG, akciová spoločnosť Poprad, Hodžova 3292/3, Poprad 058 01, IČO 36 168 335 

Predmetom Dodatku č. 8 k Zmluve o dielo bude zmena ceny diela „BYTOVÝ DOM UL. MPČĽ 

BREZNO – MAZORNÍKOVO a súvisiacej technickej vybavenosti“ z dôvodu novelizovania § 27 

zákona č. 222/2004 Z.z. o dani z pridanej hodnoty v znení neskorších predpisov, kde sa s účinnos-

ťou od 1.1.2025 mení základná sadzba dane z pridanej hodnoty (DPH) na tovary a služby z dote-

rajších 20% na 23%.  

 

Pôvodná cena realizácie stavby 8 785 040,09 Eur z doterajšou 20% DPH, bude navýšená o sumu 

25 478,81 Eur. Celková cena realizácie stavby bude 8 810 518,90 Eur s 23% DPH. 

 

Cena  za dielo je sumárne spočítaná z nasledovných jednotlivých objektov stavby: 

 

Výstavba Nájomného bytového domu ul. MPČL Brezno - Mazorníkovo s 96 nájomnými bytmi 

bežného štandardu za cenu vo výške : 

− SO 02- Bytový dom ...................................................   7 745 265,28 Eur s DPH 

 

a súvisiacej technickej vybavenosti za cenu vo výške : 

 

−  SO 03.1 Spevnené plochy- Cesty  .................................. 186 142,22 Eur s DPH 

− SO 03.2 Spevnené plochy-Parkoviská ........................... 115 114,39 Eur s DPH 

− SO 03.3 Spevnené plochy-Chodníky................................ 48 352,65 Eur s DPH 

− SO 03.4 Spevnené plochy-Štrková plocha ............................ 727,46 Eur s DPH 

− SO 03.5 Spevnené plochy-Plocha pre kontajnery .............. 1 114,77 Eur s DPH 

− SO 03.6 Spevnené plochy-Ihriská .................................... 11 148,95 Eur s DPH 

− SO 03.7 Spevnené plochy-DDZ .............................................. 51,42 Eur s DPH 

−  SO 04 Oporné múry  ....................................................... 316 697,13 Eur s DPH 

− SO 04.1 Rozšírenie OM2.................................................. 21 180,95 Eur s DPH 

−  SO 05.1 NN prípojka .......................................................  35 399,43 Eur s DPH 

−  SO 06 Areálové osvetlenie  .............................................. 21 747,58 Eur s DPH 

− SO 07 Prípojka teplovodu................................................. 25 618,17 Eur s DPH 

− SO 08 Vodovodná prípojka  ............................................... 7 607,39 Eur s DPH 

− SO 08.1 Požiarna voda  .................................................... 19 561,81 Eur s DPH 

− SO 09 Prípojka splaškovej kanalizácie  ............................ 13 111,36 Eur s DPH 

− SO 10.1.1 Dažďová kanalizácia zo spevnených plôch ... 108 409,57 Eur s DPH 

−  SO 10.1.2  ORL ................................................................ 31 640,12 Eur s DPH 

− SO 10.2.1 Dažďová kanalizácia zo striech  ...................... 32 833,65 Eur s DPH 

−  SO 10.2.2 Trativody  ........................................................ 14 729,01 Eur s DPH 

−  SO 10.2.3 Retenčná nádrž  ................................................. 6 350,48 Eur s DPH 

−  SO 11 Sadové úpravy  ...................................................... 16 238,25 Eur s DPH 

− SO 12 Prípojka UPC a prekládka exist. vedenia UPC  ...... 1 170,54 Eur s DPH 

− SO 13 Prekládka verejného vodovodu  ............................ 14 222,99 Eur s DPH 
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− SO 14 Stojisko kontajnerov  ............................................. 16 083,33 Eur s DPH 

Spolu za technickú vybavenosť ......................................... 1 065 253,62 Eur s DPH 

 

III/.  Schvaľuje  

 

1. Podanie žiadosti o poskytnutie podpory vo forme navýšenia úveru na obstaranie BV a TV, 

prijatie záväzku, vyčlenenie finančných prostriedkov v rozpočte mesta a zabezpečenie splá-

cania navýšeného úveru zo ŠFRB na financovanie obstarania 96 nájomných bytov a súvi-

siacej technickej vybavenosti, v novej celkovej výške úveru  6 175 180,00 Eur s DPH. 

2.  Podanie žiadosti o vypracovanie dodatkov k dotačným zmluvám na obstaranie BV 

a TV z dôvodu navýšenia obstarávacej ceny a zmeny výšky vlastných zdrojov mesta. 

3. Záväzok mesta vyčleňovať finančné prostriedky v rozpočte mesta na zabezpečenie spláca-

nia navýšenia poskytnutých úverov zo ŠFRB počas celej doby ich splatnosti 

4. Spôsob zabezpečenia navýšeného celkového úveru zo ŠFRB, t. j. s dočasným zabezpeče-

ním počas výstavby 96 b. j. a technickej vybavenosti vo výške 1,3 násobku súčtu úverov 

formou s už založenými nehnuteľnosťami: 

predmet záložného práva (záloh)  

pozemky : 

• pozemok parc. reg. C KN č. 689/3  o výmere  3737 m2, druh pozemku ostatná plocha, 

k.ú. Brezno  

• pozemok parc. reg. C KN č. 689/14 o výmere 1063 m2, druh pozemku zastavané plochy 

a nádvoria, k.ú. Brezno  

• pozemok parc. reg. C KN č. 689/18 o výmere 4731 m2, druh pozemku zastavané plochy 

a nádvoria, k.ú. Brezno  

stavby : 

• stavba súp.č. 2157, postavená na pozemkoch parc. C KN č. 689/14, 689/18, popis stavby 

zimný štadión  k.ú. Brezno  

 

všetky zapísané v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny  na liste 

vlastníctva č. 2351, k.ú. Brezno, vlastníctvo vedené pre Mesto Brezno v podiele 1/1. 

Hlasovanie číslo: 30 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných, 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 15.3., poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje prijatie a navýšenie úveru zo Štátneho fondu 

rozvoja bývania vo výške 19.460  EUR na výstavbu bytového domu tak, ako je uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e 

    

Prijatie/navýšenie úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania (ŠFRB) vo výške 19 460,00 EUR na 

výstavbu bytového domu s 96 nájomnými bytmi bežného štandardu na ul. MPČĽ a technickej vy-

bavenosti podmieňujúcej užívanie nájomných bytov vo výške 3 670,00 EUR 

 

Hlasovanie číslo: 31 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 16/ 

Rôzne 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 16. Tam máme v podstate žiadosti o NFP. Bod 16.1. Nákup malotraktora s 

mulčovačom s podporou dotácie z Envirofondu. Ďalej 16.2. Podanie žiadosti o NFP na projekt 

znižovanie množstva odpadu v Brezne, ďalej 16.4. Schválenie plánu obnovy verejného vodovodu 

Brezno-Rohozná, 16.5. Schválenie Plánu obnovy verejného vodovodu Brezno, časť Rohozná, 

Paseky. Poprosím pani vedúcu. Ahoj, nech sa páči, môžeš odprezentovať.“  
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  Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca Odboru riadenia projektov)   

„Príjemný deň vám prajem všetkým. Takže v bode 16, 16.1. sme vám predložili.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Môžme najprv všetky, áno, tieto 4 body, lebo to sú všetko žiadosti. Nech sa páči.“  

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca Odboru riadenia projektov)  

„Takže. Návrh na schválenie investície a nákup malotraktora s mulčovačom pre potreby mesta 

Brezna, v konečnom dôsledku pre potreby Technických služieb, samozrejme. Žiadosť o dotáciu na 

Envirofond bola podaná už vlani v lete. Bola schválená. V decembri sme podpísali s Envirofondom 

zmluvu o poskytnutí dotácie. Teraz prichádzame k plneniu. Vykonali sme verejné obstarávanie. 

Malotraktor s mulčovačom by mal byť dodaný už zajtra. Envirofond však potrebuje od nás a 

požaduje schválenie investície Mestským zastupiteľstvom, schválenie financovania, preto sme tento 

návrh predložili, aby som to teda zhrnula. Náklady na nákup tohto tovaru sú vo výške 17.422  EUR 

a 95 centov, to je vysúťažená cena. Dotácia od Envirofondu je vo výške 13.826 a teda 

spolufinancovanie mesta, jednak povinné financovania, jednak ten rozdiel medzi dotáciou a 

vysúťaženou cenou je 3.596  EUR aj 95 centov. Envirofond už poukázal finančné prostriedky na 

účet Mesta Brezna. Čiže potrebujeme len súhlas Mestského zastupiteľstva. Keď to predložíme, 

dôjde k prefinancovaniu tejto investície. Odo mňa všetko. Všetky podrobnosti boli uvedené v 

dôvodovej správe. Ak máte otázky, nech sa páči.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Dobre, poď k ďalšiemu, ešte pôjdeme na otázky.“  

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca Odboru riadenia projektov)  

Okej, dobre. Takže v ďalšom bode predkladáme návrh v podstate predloženie žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok na zrealizovanie projektu zameraného na zníženie množstva zmesového 

komunálneho odpadu. Výzva bola vyhlásená v januári. Žiadosti je možné predkladať až do konca 

júna. Avšak keďže máme skúsenosti, že alokácia sa veľmi rýchlo míňa, chceli by sme žiadosť podať 

čo najskôr. V rámci nášho projektu sme sa zamerali hlavne na výstavbu ďalších kontajnerových 

stojísk. Mapky môžete vidieť zobrazené, kde teda navrhujeme nové kontajnerové stojiská postaviť. 

Projektová dokumentácia je pripravená. Sú stavebne povolené. Tento projekt pripravujeme spolu 

s riaditeľom Technických služieb a s odborom investičným. Okrem toho, že postavíme nové 

kontajnerové stojiská, zakúpime čipy alebo karty na otváranie stojísk, čipy na zberné nádoby, 

zakúpime rovno aj 3 váhy na existujúce zberové vozidlá, čítačky na tie kontajnery, zavedieme 

elektronickú evidenciu množstva množstevného zberu odpadu a samozrejme zabezpečíme 

informačnú kampaň, ktorá je jednou z povinných aktivít v rámci tejto výzvy. Tak ako som uviedla 

v návrhovej alebo teda v dôvodovej správe, žiadosť sa stále pripravuje, preto sme vám uviedli len 

orientačné, orientačnú výšku finančných nákladov. Odporúčame prijať uznesenie, že celková 

investícia bude až do výšky 7 00. 000  EUR, pričom naše spolufinancovanie je vo výške 8  %, 

pretože tuná žiadosť stále ešte spracovávame a môže sa stať, že k tomu pridám ešte nejaké ďalšie 

oprávnené výdavky a nám to trošku narastie. Takisto odo mňa všetko. Ak máte otázky, potom rada 
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zodpoviem.  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem pekne. Poprosím bod 16.4, 16.5. kolegyňu.“  

 Ing. Veronika Boháčiková, PhD. poverená vedením odboru investičného  

„Pod týmito bodmi predkladáme návrh na schválenie Plánu obnovy verejného vodovodu Brezno-

Rohozná a Brezno-Rohozná časť Paseky. Ako vlastník verejného vodovodu a verejnej kanalizácie 

v zmysle zákona máme povinnosť zabezpečiť tento dokument na obdobie desiatich rokov.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ďalej. 16.5.“  

Ing. Veronika Boháčiková, PhD. poverená vedením odboru investičného  

„To je všetko vlastne. To je to isté.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Áno, dobre, dobre. Ďakujem pekne. Otváram rozpravu. Ja len poviem ešte, kým sa prihlásite, že 

čo sa týka aj toho mulčovača malotraktora, to nám pomôže, samozrejme pri poriadkoch vo 

vnútroblokoch, hlavne, hlavne pri kosení a mulčovaní jednotlivých sídlisk v rámci mesta alebo časti 

v rámci mesta a samozrejme tie stojiská by nám veľmi pomohli a chceme dokončiť ten dlhodobý 

projekt hlavne z dôvodu, že by sme mohli už konečne prejsť na množstevný zber a v podstate 

dobudovali by sme všetky kontajnerové stojiská v rámci mesta, ktoré potrebujeme. Na to, aby sme 

prešli aj na iný systém hospodárenia s odpadmi, aj zberu a spracovania odpadov v rámci, v rámci 

mesta, čo pripravujeme aj v nadväznosti na už vybudovanú kompostáreň, novú kompostáreň, ktorú 

máme. No a samozrejme, som veľmi rád aj čo sa týka tých vodovodov na rôzne, lebo je to diel 

skladačky na budovania celej infraštruktúry v rámci tohto územia, nielen pre existujúcu zástavbu 

rodinných domov, ale aj pre novú, kde máme potenciál zhruba 350 rodinných domov, ktoré chceme 

v budúcnosti vybudovať. Tieto finančné prostriedky nám boli predschválené v Kooperačnej rade a 

Rade partnerstva, takže máme predschválené finančné prostriedky na obidva projekty, čo je 

samozrejme v rámci budovania ďalšej infraštruktúry za niekoľko miliónov eur veľmi dôležité. 

Takže to len na dovysvetlenie. Nech sa páči, ako som povedal, do rozpravy, ak niekto chce. Pán 

poslanec Tokár. Jožko, môžeš. Nech sa páči.“  

Jozef Tokár (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja len v krátkosti. Naozaj spoluúčasť, keď je 8, 10  % a väčšinou to zaplatí 

niekto iný, čiže štát, to sú super návrhy a to všetko podporiť, je to na prospech občanov, takže 

akékoľvek projekty, kde je spoluúčasť veľmi nízka Brezna, podporujem. Ďakujem krásne.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nikto, rozpravu ukončím. Nech sa páči, návrhová k 

jednotlivým bodom.“  
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Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. súhlasí s realizáciou kapitálovej investície, financovanej 

dotácie z Envirofondu na nákup malotraktora s mulčovačom pre mesto Brezno vo výške 

17.422,95  EUR, II. schvaľuje realizácia uvedenej kapitolovej investície tak, ako je uvedené v texte 

a za podmienok, aké sú uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, nech sa 

páči.“  

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I. Súhlasí 

s realizáciou kapitálovej investície financovanej z dotácie Environmentálneho fondu na „Nákup 

malotraktora s mulčovačom pre mesto Brezno“ v zmysle podmienok Zmluvy č. 240597 08U03 

o poskytnutí podpory z Environmentálneho fondu formou dotácie. Celková výška kapitálovej in-

vestície predstavuje sumu 17 422,95 EUR. 

 

II. Schvaľuje 

Realizáciu kapitálovej investície financovanej z dotácie z Environmentálneho fondu na „Nákup 

malotraktora s mulčovačom pre mesto Brezno“ v súlade s podmienkami uvedenými v Zmluve 

č. 240597 08U03 o poskytnutí podpory z Environmentálneho fondu formou Dotácie. Celková 

výška kapitálovej investície predstavuje sumu 17 422,95 EUR. 

1. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

2. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

minimálne 1%  celkových výdavkov projektu, čo činí  140 EUR, v súlade s podmienkami po-

skytnutia pomoci, 

3. Zabezpečenie financovania ďalších vzniknutých Oprávnených nákladov presahujúcich výšku 

Dotácie, čo činí 3 456,95 EUR. 

Hlasovanie číslo: 32 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 16.2., poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. súhlasí s realizáciou projektu zníženie množstva 

zmesového komunálneho odpadu v meste Brezno, II. schvaľuje predĺženie žiadosti o nenávratný 

finančný prostriedok za účelom realizácie projektu zníženie množstva svetového komunálneho 

odpadu v meste Brezno, celková výška žiadaných finančných prostriedkov maximálne 

700.000  EUR. Ďalej podľa podmienok, ako sú uvedené v texte.“  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I. Súhlasí 

s realizáciou projektu „Zníženie množstva zmesového komunálneho odpadu v meste Brezno“.  

 

II. Schvaľuje 

predloženie Žiadosti o nenávratný  finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Zníženie 

množstva zmesového komunálneho odpadu v meste Brezno“ v súlade s výzvou s názvom „Za-

vádzanie systému množstvového zberu ako nástroja na zníženie množstva produkovaného 

zmesového komunálneho odpadu“ vyhlásenou Ministerstvom životného prostredia Slovenskej 

republiky. Celková výška žiadaných finančných prostriedkov maximálne 700 000,00 EUR. 

 

1. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

2. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

minimálne 8%  celkových výdavkov projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

3. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta (ako roz-

diel celkových výdavkov projektu a celkových oprávnených výdavkov projektu). 

 

Hlasovanie číslo: 33 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za.. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 16.4., poprosím.“  

 

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje Plán obnovy infraštrukturálneho majetku mesta 

Brezno, verejný vodovod Brezno-Rohozná na roky 2024-2034.“  

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. Áno.“  

 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja by som sa chcela opýtať, že prečo je tam vylúčená tá Slnečná ulica?“  

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Lebo na Slnečnej máme vodovod.“  

 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Dobre, dobre, len pre istotu som sa chcela opýtať.“  

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Tam bola prípojka robená, keď sme predali pozemky. Prosím. Môžte. Hlasujte. Lebo som sa pýtal 

pripomienky, pozmeňujúci. Prihlásila sa kolegynka, takže som odpovedal.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I// Schvaľuje 

 

Plán obnovy infraštrukturálneho majetku mesta Brezno verejný vodovod Brezno-Rohozná   

na roky 2024 - 2034 
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Hlasovanie číslo: 34 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Ďalší bod 16. 5., poprosím.“  

Návrhová komisia  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje Plán obnovy infraštrukturálneho majetku mesta 

Brezno, verejný vodovod Brezno, časť Rohozná-Paseky na roky 2024-2034.“  

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  Schvaľuje 

 

 Plán obnovy infraštrukturálneho majetku mesta Brezno verejný vodovod Brezno, časť Rohozná – 

Paseky na roky 2024 – 2034 

 

Hlasovanie číslo: 35 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

 Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 16.6. máme úplnú informáciu predsedov komisií. Nech sa páči, kto chcete informovať o 

niečom. Nemusíte, môžte, nemusíte, môžte. Ak nikto, prešli by sme k ďalšiemu bodu.“  

 

K bodu 17/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa príspevkovej 

organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti,  v ktorej má mesto 

Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií zriadených mestom 

a náčelníka mestskej polície 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva na riaditeľa príspevkovej organizácie, riaditeľa 

obchodnej spoločnosti, riaditeľov rozpočtových organizácií alebo náčelníka Mestskej polície. Nech 

sa páči. Kto chce? Ak nikto, prešli by sme k ďalšiemu bodu.“ 

 

 K bodu 18/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Bod 18., Interpelácie, prosím. Interpelácie na mňa, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Výborne, 

no tak všetci sú hladní asi. Dobre.“  
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K bodu 19/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

JUDr. Tomáš Abel PhD. (primátor)  

„Prešli by sme k bodu 19., Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva. Ja vám všetkým veľmi 

pekne ďakujem. Prajem pekný zvyšok dňa. Dovidenia. A ja som ešte chcel ti zablahoželať, 

samozrejme. Kolega má pekný sviatok, narodeniny, takže.“ 

 

 

 

 

             

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.       Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

primátor mesta             prednostka MsÚ 

 

 

 

 

 

 

 

             

   

Doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE, v.r.                        Ing. Miroslav Baran, v.r. 

        overovateľ zápisnice                                                      overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Brezne, dňa 22.2.2025          

                            Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 

                  zapisovateľka  
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